
   
       

   

             

           
 

             
 

                           
                         

         
       
       
         
       
       
         
       
         
       
           
       
       
       
       
       
       
       
         
           

                           
        

                             
               

                     
                           
 

SECRETARIA
 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT 

Mislata, 26 de gener de 2012 
Hora: 20,00 

Lloc: saló de sessions de la Casa Consistorial 
Primera convocatòria 

Per a procedir a la celebració de la sessió ordinària, degudament convocada, es reunixen en 
sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, Carlos Fernández Bielsa, els regidors i les regidores: 

•••• SRA. MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA 
•••• SRA. JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ 
•••• SR. ÁNGEL MARTÍNEZ BORJA 
•••• SR. JOSÉ RAMÓN BOSCÁ PALOMAR 
•••• SRA. CARMEN LAPEÑA BUENO 
•••• SR. ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ 
•••• SR. JOSÉ FRANCISCO HERRERO MONZÓ 
•••• SRA. FRANCISCA GIMÉNEZ HIDALGO 
•••• SR. PEDRO RAMÓN LÓPEZ MÁRMOL 
•••• SR. ANTONIO ARENAS ALMENAR 
•••• SRA. MARÍA PILAR LÍGIA RODRIGO CARRERAS 
•••• SR. MANUEL CORREDERA SANCHIS 
•••• SR. FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN 
•••• SRA. GLORIA ALONSO PALOMARES 
•••• SR. ANTONIO SANCHIS NAVARRO 
•••• SR. JAIME LÓPEZ BRONCHUD 
•••• SR. CARLOS GARCÍA MARTÍNEZ 
•••• SRA. JOSEFINA SÁIZ GÓMEZ 
•••• SR. JULIO LUIS BALBASTRE ARANDA 
•••• SR. SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA 

Assistits per Luis Ramia de Cap Salvatella, com a secretari de la corporació. Assistix la 
interventora Sra. Herminia Llop Gil. 

Abans d'iniciarse la sessió, el Sr. alcalde sol·licita un minut de silenci per les noves víctimes 
de la violència de gènere durant este últim mes. 

1. APROVACIÓ DELS ESBORRANYS DE LES ACTES DE LES SESSIONS CELEBRADES PEL 
PLE DE L'AJUNTAMENT ELS DIES 24 DE NOVEMBRE, 9 DE DESEMBRE I 29 DE DESEMBRE 
DE 2011 
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De conformitat amb allò que disposa l'article 91.1 del vigent Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, se sotmet per la Presidència a 
consideració de la corporació els esborranys de les actes de les sessions celebrades pel Ple 
de l'Ajuntament els dies 24 de novembre, 9 de desembre i 29 de desembre de 2011, que han 
sigut remeses als portaveus o representants dels grups polítics, segons disposa l'article 80.2 
de l'esmentat text legal. 

El Ple de l’Ajuntament, per unanimitat dels seus membres assistents acorda aprovar els 
esborranys de les actes de les sessions celebrades pel Ple de l'Ajuntament els dies 24 de 
novembre, 9 de desembre i 29 de desembre de 2011. 

2. APROVACIÓ DEL COMPTE GENERAL DE 2010 

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Hisenda i Especial de 
Comptes, favorable a l'aprovació del compte general de 2010. 

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, portaveu del Grup MixtEUPV, i diu que este punt 
tracta de l'obligació per part de la corporació de retre comptes, en este cas de l'exercici 2010, 
i en els informes que consten en l'expedient es diu quina és la situació econòmica, financera, 
patrimonial i pressupostària de l'Ajuntament i de les seues empreses. 

Afirma que entrar a descriure les dades econòmiques de l'expedient és prou complex, no 
obstant això, en els distints informes emesos pel departament d'Intervenció es deixa clara 
que en els anys 2009 i 2010 els comptes han patit prou variacions i no sempre per qüestions 
tècniques. Afig que en estos informes té rellevància la qüestió que fa referència als drets 
pendents de cobrament dels passius financers, perquè el seu assentament dins de la 
comptabilitat municipal no ha sigut el més correcte, originant una incidència notable en el 
romanent de Tresoreria per a gastos generals. 

Prosseguix dient que una sèrie de circumstàncies, entre les que es comptava l'expedient que 
es va fer a la Sra. interventora, ha suposat que estos comptes s'hagen hagut de revisar en 
profunditat i recórrer a la Intervenció General de l'Estat perquè diguera si realment els 
distints informes que s'havien donat sobre estos comptes per part de la Intervenció 
accidental eren correctes o no. Afig que l'IGAE així ho ha dit, i que hi ha un paràgraf de 
l'informe 1192/2011 que li crida molt l'atenció perquè la Intervenció de l'Estat no ha deixat 
lloc a dubtes, quan diu el següent: “La resta de les dades contingudes en la liquidació i estat de 
la tresoreria es mantenen atés que no es veuen afectats per les infraccions comeses”. Afig que 
açò significa que no es tracta d'errors materials o d'interpretació, sinó d'una infracció de les 
normes de la Llei d'Hisendes locals. 
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Per això, diu, este fet li fa reiterarse que, quan s'està davant de casos tan rellevants com 
este, ha d'obrirse un expedient informatiu per a dirimir les conseqüències d'este error i que 
els ciutadans i ciutadanes puguen assabentarse de per què es produïxen estos errors en la 
comptabilitat pública. 

Considera que el compte general que es presenta al Ple comporta una anàlisi política de la 
situació que, al seu torn, és la conseqüència d'una crisi mundial que afecta fonamentalment 
els països europeus, i que va acompanyada amb una gestió del Govern que, al ser reticent a 
reconéixer la seua existència, ha actuat tard i, a vegades, mal, situació que s'ha agreujat com 
a conseqüència que les comunitats autònomes han fet un gasto excessiu i descontrolat, i els 
ajuntaments tampoc han estat a l'altura de les circumstàncies. Afig que és necessari tindre 
en compte estos factors a l'hora d'analitzar la situació econòmica. 

Afirma que, en relació amb la situació local, la gestió econòmica realitzada pel grup popular 
ha sigut erràtica, tal com demostren els resultats d'este compte general. Afig que la política 
d'infraestructures ha sigut un fracàs total perquè ha suposat uns aparcaments ruïnosos; un 
centre de dia de sis milions d'euros tancat per falta de gestors i equipament; projectes a mig 
acabar i amb aparença d'acabar aparcats; empreses que no cobren de la Generalitat i deixen 
les obres a mitges; modificació de projectes de què s'ignora per què han sigut modificats, i 
quins han sigut els errors; i projectes acabats que cal tornar a refer, com el del carril bici. 

Repetix que la política econòmica ha sigut un complet fracàs, afegint que la que ha perdut 
en el tema dels aparcaments ha sigut Mislata i no LUBASA. 

D'altra banda, diu, després de ser apartada la interventora titular del seu lloc de treball pel 
grup popular, els comptes han anat de mal a pitjor i, per tant, com demostra la instrucció de 
l'Estat, queda de manifest que les coses no estaven ben fetes ni s'ajustaven a la Llei. 

Continua dient que tampoc entén per què es crea una oficina pressupostària que no ha 
servit per a res excepte per a tindre més embolicats els comptes. 

Diu el Sr. García de la Mota que la política de contenció del gasto continua sent una 
assignatura pendent, i el nou govern no és capaç d'aplicar rigorosament el catàleg de llocs 
de treball. 

Respecte de la política d'inversions, diu que està hipotecada, amb uns romanents de 
Tresoreria negatius, amb un índex d'endeutament per damunt del permés, i amb un govern 
tant autonòmic com central en mans del Partit Popular, que farà molt poc per injectar 
recursos econòmics a Mislata. Afig que el pressupost prorrogat de l'Ajuntament està desfasat 
i també s'està pendent d'un pla de sanejament nou més realista que l'anterior, en què les 
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desviacions sobre el pressupost no s'han tingut en compte, quan la Llei diu que s'han de 
tindre en compte aquelles desviacions que sobrepassen el 2%. 

Continua el portaveu d'EUPV dient que el més trist és que entre els diversos departaments 
d'este Ajuntament no hi ha sintonia i, per tant, no es pot funcionar bé. 

Prosseguix dient que no s'han tingut en consideració algunes partides, com la de Foment de 
Construccions i Contractes, que són quasi quatre milions d'euros, per la qual cosa s'ha 
produït un desequilibri econòmic important, i es passa a tindre un dèficit financer en negatiu 
de cinc milions i mig d'euros, una inestabilitat pressupostària d'un milió i mig d'euros, i 
quant a l'estalvi net passa el mateix, perquè encara que el grup popular va gallejar que 
tenien un estalvi net de 190.000 € en positiu, després de l'ajust dels comptes, l'estalvi net 
que té la corporació és de menys un milió siscents cinc mil cinccents quaranta euros. Afig 
que el més trist d'açò és que el capital viu de l'Ajuntament, en la primera fase abans de 
modificar els comptes, estava ja per damunt un 16% del que marca el límit legal, i s'ha 
aconseguit el 21,9% per damunt, és a dir, el deute viu està en estos moments en un 96,9%. 

Explica que amb estos paràmetres sobre la taula resulta difícil fer una previsió econòmica i 
explicar per què s'ha arribat a esta situació, llevat que es recórrega a la més senzilla possible 
que és afirmar que la línia econòmica de l'anterior equip de govern estava equivocada i ha 
portat a una situació que fa que siguen necessaris uns retalls molt dràstics per a poder 
aconseguir l'equilibri pressupostari. 

Finalitza dient que en este punt es tracta de votar el Compte general, i no de fer una 
valoració política de la situació econòmica, per la qual cosa el seu grup votarà a favor, encara 
que ha volgut posar de manifest el que considera responsabilitat política de l'anterior equip 
de govern i, en la part que li corresponga, de l'equip de govern actual. 

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras, portaveu del grup popular, i diu que entén que tota 
la intervenció anterior anava dirigida al seu grup. 

Prosseguix dient que el punt que es porta a debat d'este Ple és la reformulació del Compte 
general, perquè encara que hi havia una aprovada amb anterioritat amb la seua 
corresponent liquidació, es van emetre nous informes quan es va reincorporar la 
Interventora titular al seu lloc de treball. 

Afirma que no dirà si les noves dades són els correctes o no, perquè quan el grup popular va 
estar en el govern també es va recolzar en les dades que els van proporcionar els tècnics. 
Afig que comptant amb eixos informes van publicar les xifres que hi havia i estaven 
firmades, confrontades i presentades en tots els llocs corresponents en la llei. 
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Manifesta que els números van ser fruit del que els tècnics havien dit, i intentar dir el contrari 
és erroni i capciós, i acusa el portaveu del grup d'EUPV que en un punt com este, que és el 
d'aprovació del Compte general, convertisca en protagonista al grup popular. 

Prosseguix dient que en la seua intervenció el Sr. García de la Mota ha parlat de la crisi 
mundial, de la gestió de l'anterior govern de la nació, de la gestió de les comunitats 
autònomes i, finalment, de la gestió del grup popular que governava este Ajuntament i que 
pareix tindre la culpa de tot. Afig que en este moment governa el grup socialista, que és qui 
des del mes de maig decidix els comptes municipals, amb els informes dels tècnics. 

Explica que s'ha dit també que la política respecte als aparcaments va ser erràtica i que ha 
sigut un fracàs, que va produir un forat a Mislata que fa que s'afone en la misèria, etc., quan 
ara, eixos mateixos aparcaments són considerats com un èxit propi pel grup socialista. Afig 
que va ser el grup popular qui va construir i va assumir el risc d’estos aparcaments, 
assumpció, diu, que no es va prendre a la lleugera perquè es comptava amb els estudis de 
costos, però que, al sobrevindre la crisi mundial, este projecte, que no costaria res a 
l'Ajuntament perquè era una gestió amb concessió d'obra pública, va acabar en un fracàs 
que, no obstant això, ha donat al municipi de Mislata més de mil quatrecentes places 
d'aparcament, que ja estan construïdes, encara que no s'han acabat de pagar, però que 
estan ací per als veïns de Mislata. 

En relació amb allò que s'ha manifestat sobre el centre de dia, explica que els ajuntaments, 
diputacions i governs autònoms no saben què inventar per a poder eixir avant, i altres 
municipis estan en pitjors condicions que Mislata, per la qual cosa considera que es fa un flac 
favor esta ciutat al dir que està econòmicament tan malament quan és mentida, perquè 
moltes de les quantitats de què es parla corresponen a la realització d'una inversió que està 
en el carrer i que els ciutadans de Mislata disfrutaran perquè les obres estan fetes, com el 
centre de dia, les vivendes tutelades, el centre per als discapacitats psíquics, el PAI de Payá 
quan es finalitze, etc. Afig que moltes d'eixes obres han vingut del Govern Central, dels plans 
E1 i E2, així com del Pla d'Inversió Productiva de la Generalitat Valenciana. 

Prosseguix dient que fa quatre anys el centre de dia podia ser un lloc amb èxit entre els 
ciutadans de Mislata, mentres que hui l'actual equip de govern haurà d'agilitzar la seua 
habilitat i buscar rendiment a eixos edificis que s'ha trobat fets i que, per exemple el centre 
de dia, no ha costat ni un euro a este municipi. Afig que està governant el grup socialista i és 
a ell a qui correspon gestionar perquè, diu, no valdrà sempre tirarli la culpa al d'abans. 

Continua repetint que el que es porta ací és la reformulació del compte general, en la que 
s'incomplix, com ha dit el portaveu d'EUPV, el percentatge de deute viu però, afig, en els dos 
anys que ha sigut responsable d'hisenda el percentatge de deute viu per part del Govern 
Central s'ha modificat cinc vegades, tant a l'alça com a la baixa, i segons anava baixant o 
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pujant es complia o no. Afig que, de totes maneres, sumant xifres molt importants al compte 
general, el percentatge ix alt, en un 94%, però considera que no és una cosa que no es puga 
arreglar amb una bona gestió, atés que tenint en compte que el pressupost ascendix a més 
de trenta milions, i deure a FOCSA quatre milions d'euros, deute que, explica, és heretada de 
l'anterior govern socialista, va passar pel grup popular i no va poder resoldrela, i ara 
continua amb l'actual govern, suposa un percentatge important de deute viu. Sobre este 
deute explica que, segons va dir la Sra. interventora, a FOCSA se li devia un milió d'euros, i 
ella (la Sra. Rodrigo Carreras) volia pagarlo, però l'empresa va portar l'Ajuntament de Mislata 
als tribunals, i eixe milió d'euros que constava en un informe erroni ha fet que, entre 
interessos i major deute, es transformen en quatre milions d'euros. 

Afirma que la devolució dels tributs de l'Estat són més de huitcents mil euros que cal tornar 
perquè han avançat més diners de què creien que havien de donar. 

Pren la paraula la Sra. Martínez Mora, portaveu del grup socialista, i diu que s'ha parlat d'este 
tema en successives sessions plenàries, en modificacions de crèdit i en la liquidació de 
l'exercici 2010. 

Explica que es porta a aprovació este compte general, tal com ha explicat el portaveu 
d'EUPV, però que a l'equip de govern socialista no se li pot recriminar res en concepte de 
gestió de l'exercici 2010, per la qual cosa si en la seua intervenció el Sr. García de la Mota s'ha 
dirigit al grup popular és perquè era qui governava en eixe any. 

Afirma que hi ha una liquidació de l'exercici 2010 aprovada per decret de l'anterior alcalde, i 
el pas següent era elaborar el compte general d’este exercici. Afig que, com el tema de la 
liquidació era complicat pels resultats que podien obtindre's, i donat eixe pla de sanejament 
que es tenia i que ha sigut incomplit en tot moment, ja que any rere any figurava com una 
previsió d'ingressos de quatre, cinc i sis milions d'euros per la venda dels aparcaments que 
no s'ha realitzat, es va revisar el compte general i la liquidació del pressupost, i pareix que hi 
ha un possible error quant a un criteri que s'havia aplicat per a elaborar la liquidació. Per 
això, diu, el 21 d'octubre de 2011 es va portar a comissió d'Hisenda la proposta d'elevar una 
consulta a la Intervenció General de l'Estat perquè fora ella qui resolguera eixe dubte de si hi 
havia un criteri mal aplicat, segons la instrucció de comptabilitat aplicable a les 
administracions públiques, o no. Afig que es va rebre contestació en el sentit que no es van 
aplicar correctament els drets de cobrament perquè s'incloïen uns ingressos com a drets de 
cobrament que no havien de ser inclosos. 

Manifesta que per això és necessari reformular els comptes, és a dir, la liquidació de l'exercici 
2010 i, posteriorment, refer el compte general, que és la que fiscalitza la pròpia liquidació 
d'eixe mateix exercici, 
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En este sentit, diu, es va elaborar una nova liquidació amb un resultat diferent del que ha 
venut el grup popular de siscents mil euros positius, amb la qual cosa pagarien als 
proveïdors, quan era erroni, perquè el romanent de Tresoreria era negatiu per un milió nou
cents setanta mil euros. 

Assenyala que l'aprovació d'este compte general és un mer tràmit, i que ha sigut exposat al 
públic per si algú considerava que havia de fer al·legacions i no hi ha hagut cap. Afig que ara 
no s'està aprovant o no la gestió, sinó uns resultats que són els que hi ha. 

Respecte dels aparcaments diu que, efectivament, el govern del grup popular va arriscar 
molt, i per això es té l'alt nivell d'endeutament, atés que este grup no va saber gestionar a 
l'hora d'elaborar el contracte de construcció d’estos. Afig que l'èxit té a veure amb la 
voluntat política i amb la bona gestió. 

Continua dient que l'equip de govern el que ha intentat és solucionar el problema derivat 
dels aparcaments, que estaven tancats i només s'havien venut cinquantados places, i d'un 
dels dits aparcaments, el de Músic Ibars, no s'havia venut cap. 

Explica que han hagut d'iniciar la Memòria i tot l'expedient a fi de llogar estos aparcaments, i 
tant ella com el seu grup consideren que ha sigut i està sent un èxit, i així també ho 
consideren els ciutadans. Afig que, des que es va aprovar en ple la gestió de lloguer dels 
aparcaments, sempre s'ha intentat informar el ciutadà completament, per la qual cosa 
adhesiu, tríptics, banderoles, etc., estan en funció d'eixa informació, perquè no tots els 
ciutadans assistixen a les sessions plenàries i saben tot el que s'està gestionant en este 
Ajuntament. 

En relació amb allò que s'ha manifestat per la portaveu del grup popular, que Mislata no és 
l'únic municipi endeutat perquè hi ha molts que estan en pitjor situació, diu que li dóna 
igual perquè a ella li preocupa el municipi de Mislata, i no li pot consolar que un municipi 
pròxim tinga major deute que este. 

Finalitza repetint que este punt és de mer tràmit perquè es necessita l'aprovació del compte 
general de 2010 pel Ple. 

En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota diu que els comptes generals que 
el grup popular va presentar quan governava van comptar amb el seu vot favorable sempre 
que estaven ben fetes i ben presentades. 

Afirma que no va recolzar el compte general tal com es va portar l'última vegada, perquè 
trobava grans deficiències en la comptabilitat que es presentava i era necessari que un 
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òrgan superior supervisara esta comptabilitat i diguera on s'estava incomplint la normativa 
legal, tal com diu l'informe d'Intervenció 39/2012. 

En relació amb els aparcaments, diu que el grup popular va fer dos campanyes informatives i 
les dos van ser un fracàs. Considera normal que quan es vol realitzar una venda existisca una 
campanya informativa. Afig que l'empresa LUBASA ha eixit beneficiada en este tema i que el 
perjudicat ha sigut l'Ajuntament de Mislata, tal com demostren els números. 

Repetix que en una reunió mantinguda en la mesa de contractació amb el Sr. Corredera 
Sanchis, per una placa solar i uns plans que no estaven en el projecte de l'oferta més 
econòmica, es va adjudicar a una altra empresa que costava mig milió d'euros més, i açò, 
diu, és responsabilitat del govern del grup popular. 

En relació amb el centre de dia, del que la portaveu del grup popular ha dit que no ha costat 
un euro a l'Ajuntament, diu que els diners que vénen de l'Estat són també part del que 
paguen els ciutadans per mitjà d'impostos, per la qual cosa cal ser coresponsables a l'hora 
de veure en què s'invertix els diners, i si es fa una obra que després no es pot equipar es tiren 
els diners, perquè amb eixos sis milions d'euros es podria haver solucionat, per exemple, el 
pla d'accessibilitat, la reparació de carrers que estan sense arreglar, com Marcos Porta, o 
solucionar els problemes de clavegueram d'esta població. 

Critica que l'actuació del govern del grup popular haja sigut semblant a la practicada a 
l'Ajuntament de València per la Sra. Rita Barberá, és a dir, obres faraòniques que donen vots. 

Prosseguix dient que la Sra. Rodrigo Carreras pot continuar pensant que les dades 
econòmiques són mentida i que este Ajuntament no té problemes econòmics, però els 
informes d'Intervenció diuen que a curt termini no es compta amb capacitat de finançament 
i és necessari que en menys de tres mesos es faça un pla de sanejament financer i adoptar 
unes mesures urgents per a tractar de trobar l'equilibri financer que necessita esta 
corporació. 

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras i diu que, atés que la conclusió de l'informe 
d'Intervenció és que fa falta un pla econòmic financer de reequilibri, es faça, així com el 
pressupost. 

Diu que no li agrada que es malinterpreten les seues paraules, perquè el que ha dit és que 
als ciutadans de Mislata, a través d'impostos directes, no els ha costat res el centre de dia. 
Afig que els plans E1 i E2 van tindre moltes fallades, encara que en el segon s'intentaren 
arreglar i es va destinar quelcom dels diners a ajudes socials, però el primer ha omplit 
Espanya d'edificis buits, de carrers asfaltats amb voreres sense vivendes, i de fanals d'última 
generació en carrers en què no viu ningú. Afig que els diners que es va donar amb estos 
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plans es gastà en el que millor es va poder gastar amb les premisses que marcava el propi 
Pla, tenint en compte la dificultat que suposava complir totes les seues condicions dins del 
termini i la forma escaient. 

Per això, diu, es farà un centre de dia que està ací i és necessari aprofitar, per la qual cosa 
l'actual equip de govern té l'obligació de ferlo. Afig que el Sr. Fernández Bielsa es va fer 
fotos en este centre amb altres companys socialistes i va afirmar que era molt bonic i ho 
havia pagat el Sr. Zapatero. No obstant això, diu, este centre està buit i s'està deteriorant, per 
la qual cosa caldrà fer alguna cosa amb ell. 

Afirma que, en relació amb el fracàs del projecte dels aparcaments, a l'equip de govern del 
grup popular l’informaven els tècnics municipals, i els comptes generals que es van portar 
ací van ser informades per la mateixa Sra. interventora que hi ha en este moment a 
l'Ajuntament, per la qual cosa si quan van voler licitar una concessió d'obra pública els 
tècnics els van dir que feren un contracte i després és un fracàs, ha de considerarse que 
políticament ha fracassat el grup popular, però que ha sigut informat pels mateixos tècnics 
que estan informant ara l'equip de govern. Afig que la responsabilitat política ja l'ha 
assumida el seu grup, així com que l'èxit és per als que se l'han trobat fet. 

Prosseguix dient que està encantada que el tema dels aparcaments estiga tan promocionat 
a Mislata, però que quan el grup popular va fer dos campanyes per a la venda d'aparcaments 
es van ensenyar en la Junta de Portaveus i es van explicar en les comissions, la qual cosa 
significa transparència i licitació pública, mentres que el grup socialista ha informat els 
ciutadans en les revistes i, no obstant això, els ciutadans que estaven presents en un Ple i 
que hagueren pogut optar a places destinades a persones amb mobilitat reduïda, van 
arribar per este fet més tard en la llista que s'estava fent en NEMASA, que era per orde 
d'arribada, i que, quan encara no s'havia aprovat el punt pel Ple, en el carrer ja s'estava 
apegant l'adhesiu. Açò, diu, no és una política basada en la transparència, sinó en la premsa i 
en els mitjans de comunicació. 

Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i diu que, durant dos anys la portaveu del grup popular 
ha sigut regidora d'Hisenda, i no entén per què no va donar orde de revisar el pla de 
sanejament si s'estava incomplint durant dos o tres anys seguits, perquè l'orde la dóna el 
polític i no es pot tirar la culpa de tot als tècnics. 

Prosseguix dient que el Sr. Rodríguez Zapatero ja no està governant i pareix que, no obstant 
això, continuarà tenint la culpa de tot, com que l'Ajuntament de Mislata estiga endeutat, o 
com també va manifestar, el passat 23 de gener, el Sr. Fabra, president de la Comunitat 
Valenciana, culpant de l'endeutament d’esta comunitat el Sr. Rodríguez Zapatero. Afig que 
no vol referirse al decretàs de retalls que ha fet el Sr. Fabra. 
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Continua dient que pareix que a la portaveu del grup popular li dol que s'haja aconseguit 
llogar els aparcaments. Afig, en relació amb la campanya d'informació realitzada a tal 
objecte, que ha sigut molt més austera que la que va dur a terme el grup popular, atés que 
en gran manera s'ha realitzat amb mitjans propis, i amb una previsió de major èxit perquè 
s'han dut a terme enquestes als ciutadans. 

Qualifica de demagògia política el que la Sra. Rodrigo Carreras ha manifestat sobre que 
persones amb mobilitat reduïda, que estaven presents en el Ple i que van ser a per una plaça 
d'aparcament, no van arribar a temps perquè s'havien esgotat. Afig que li agradaria saber si, 
en el moment en què es van vendre les places d'aparcament en l'anterior legislatura, es 
demanava algun requisit sobre eixes condicions, perquè es podria haver valorat quantes 
places, d'eixes cinquantados que es van vendre, eren de mobilitat reduïda. 

Afirma que s'utilitzen els mitjans de comunicació perquè són una ferramenta amb què es 
compta per a informar el ciutadà, i és la manera de gestionar del grup socialista. 

Manifesta que el grup popular no va ser capaç de traure en lloguer les places d'aparcament i 
que la seua política respecte a estos va ser un fracàs. Ara, diu, se li ha donat solució i d'això es 
beneficien tots els ciutadans de Mislata. 

En relació amb el punt que es tracta, que és d'aprovació del compte general, sol·licita la seua 
aprovació per tots els grups, perquè són números i no es tracta d'una actuació política. 

El Sr. alcalde cedix la paraula a la Sra. interventora. 

La Sra. interventora pren la paraula per a dir que vol deixar constància de la realitat, i és que 
els comptes generals de 2010 no estaven rendits, per la qual cosa no va ser un capritx 
d'Intervenció el revisar la comptabilitat de 2010, sinó que quan s'aporta la comptabilitat de 
2010, no rendida, a la comissió de comptes, ha d'informarla, i al ferho, a causa del seu deure 
de lleialtat amb la corporació, ha d'advertir dels errors, i més si es tracta d'infraccions. 

Prosseguix dient que va ser la pròpia comissió la que va prendre a bé fer la consulta a la 
Intervenció General de l'Estat, cosa que li pareix molt correcta, atés que és l'òrgan 
competent. De fet, diu a la Sra. Rodrigo Carreres, ella també ho va consultar posteriorment 
amb el seu grup. Afig que la Intervenció General de l'Estat va dir com era d'incorrecta eixa 
comptabilitat. 

Explica que l'Administració Pública es regix pel principi de competència, i és la Intervenció 
General d'Estat qui té eixa competència, per la qual cosa no ha sigut un capritx d'Intervenció. 
Afig que és necessari ser conseqüent amb les consultes i admetre les respostes. 
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D'altra banda, diu, el fet que es reformulara la liquidació no ha sigut una tasca senzilla per a 
la Intervenció Municipal, i agraïx a l'equip d'este departament l'esforç realitzat, perquè s'ha 
produït un perjuí a l'Ajuntament, que podent fer treball en el dia a dia, va tindre que 
reformular tota la comptabilitat de 2010, i la liquidació de 2010 que va ser aprovada pel Sr. 
alcalde de la legislatura anterior, i que va haver de ser modificada per la resposta de la 
Intervenció General de l'Estat que és, repetix, l'òrgan competent. Per això, afirma, dir que hi 
havia un compte general aprovat i esta Intervenció la va canviar, és fals, i ho té de fer constar. 

Explica que també ha de fer constar, en relació amb l'informe “erràtic” d'Intervenció respecte 
a la sentència de FOCSA que ha anomenat la portaveu del grup popular, que ella ha aportat 
esta sentència a l'expedient i en la mateixa per a res es parla d'un informe “erràtic” 
d'Intervenció, i encara que és cert que es produïxen errors, també cal fer constar que l'any 
2003 no es va aprovar una revisió de preus presentada per Intervenció, i que la pròpia 
empresa va aprofitar en la seua defensa un informe que esta corporació va encarregar a un 
catedràtic de la Universitat de València, informe que va ser favorablement informat per 
Intervenció. 

Demana a la portaveu del grup popular que no faça interpretacions totalment subjectives 
que cap sentència reconeix i, afig, si perseguix realment un criteri de la Intervenció, diu, açò 
té un nom que és el d'assetjament. 

El Sr. alcalde pren la paraula i diu que s'unix a les paraules de la Sra. interventora i felicita els 
tècnics municipals i al departament d'Intervenció per la gestió espectacular que han dut a 
terme per a reformular estos comptes, que segons va confirmar la IGAE, eren errònies, 
perquè en qüestió de molt poc de temps, gràcies a les ganes de treballar de l'equip 
d'Intervenció, han aconseguit que es puga portar a Ple l'aprovació del compte general de 
2010. 

La Sra. Rodrigo Carreras sol·licita que conste en acta el terme “assetjament” que ha utilitzat la 
Sra. interventora respecte de la seua intervenció. 

El Sr. alcalde recorda la portaveu del grup popular que les intervencions dels portaveus de 
tots els grups són gravades i posteriorment es transcriuen en el departament de Secretaria, 
especialment les intervencions de la Sra. interventora municipal que, diu, figuren en les 
actes. 

Conclòs el debat, el Ple de l’Ajuntament per dotze vots a favor (Grup Socialista i Grup Mixt
EUPV) i nou abstencions (Grup Popular), va adoptar l'acord següent: 

Vist l'expedient d'aprovació del Compte general de 2010. 
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Atés que en data 3 de desembre de 2011 es va emetre dictamen favorable per la Comissió 
d'Hisenda i Especial de Comptes. 

Atés que es va exposar al públic l'expedient per mitjà d'anunci publicat en el BOP de data 8 
de desembre de 2011, sense que s'hagen presentat reclamacions en el termini concedit a 
este efecte. 

Vist l'informe d'Intervenció Municipal de data 30 de novembre de 2011. 

S'acorda: 

Aprovar el Compte general de l'exercici 2010. 

3. CONEIXEMENT DE L'INFORME D'ESTABILITAT SOBRE COMPTES CONSOLIDATS DE 
L'EXERCICI 2010 

De conformitat amb el que establix l'article 16.2, article 22.2 del Reial Decret 1463/2007, de 2 
de novembre, pel qual s'aprova el Reglament de desplegament de la Llei 18/2001, de 12 de 
desembre, d'Estabilitat Pressupostària, en la seua aplicació a les entitats locals, es dóna 
compte de l'informe 39/2012, de 23 de gener, de la Intervenció municipal elaborat respecte 
de la liquidació del pressupost de 2010 en termes consolidats, que es transcriu a 
continuació: 

“D'acord amb el que disposa l'art. 16.2 del Reial Decret 1463/2007, de 2 de novembre, pel 
qual s'aprova el reglament de desplegament de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, 
d'Estabilitat Pressupostària, en la seua aplicació a les entitats locals, la intervenció municipal 
elevarà al Ple un informe sobre el compliment de l'objectiu d'estabilitat de la pròpia entitat 
local, el qual tindrà caràcter independent a l'emés al previst en l'art. 191.3 del TRLHL. Per 
això, després d'efectuada la reformulació del Compte general de 2010 la interventora que 
subscriu emet l'informe següent: 

Es mostren els càlculs dels criteris assenyalats, respecte de les dades de la liquidació 
pressupostària de l'exercici 2010, assenyalats en l'informe de la intervenció accidental 
286/2011 i la reformulació del Compte general de conformitat amb la resolució a la 
consulta de la Intervenció General de l'Estat de 27 d'octubre de 2010, la resposta de la qual 
és la següent: 

“La Instrucció del model normal de comptabilitat local, aprovada per Orde EHA/4041/2004, 
de 23 de novembre, en la seua regla 29 arreplega el criteri de reconeixement de les 
operacions d'endeutament. En el seu apartat 2 es diu expressament que quan les operacions 
de crèdit es formalitzen en la modalitat de crèdits de disposició gradual, el sorgiment del 
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passiu (i simultàniament el reconeixement del dret de cobrament pressupostari) coincidirà 
amb la recepció de les disponibilitats líquides en la tresoreria de l'entitat. 

Com que les operacions de crèdit descrites en la consulta s'han instrumentat com a crèdits 
de disposició gradual, els drets pressupostaris reconeguts derivats d’estes operacions 
d'endeutament i que es troben pendents de cobrament a la data de tancament de l'exercici 
2010 estan incomplint la regla esmentada de la Instrucció comptable (arreplegada també en 
les bases d'execució del pressupost) i per tant han de ser corregits estos drets pendents de 
cobrament, anul·lantlos. 

Si la correcció s'efectua en la comptabilitat de 2010, en tant que el Compte general d’este 
exercici encara no ha sigut aprovat, cap la seua reformulació a fi que reflectisca l'autèntica 
situació financera, pressupostària i patrimonial de l'entitat. 

Com que la correcció a efectuar en 2010 alteraria, entre altres, la informació relativa a la 
Liquidació del Pressupost a què es referix l'article 191 del Text refós de la Llei reguladora de 
les Hisendes locals, aprovat per Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març (inclòs el 
Romanent de Tresoreria) procedirà la modificació de la Liquidació aprovada i l'adopció de les 
mesures que la nova Liquidació exigisca.” 

L'error detectat, respecte al reconeixement de drets en excés, no pertoca a interpretació i 
més tenint en compte el que disposen les pròpies bases d'execució del Pressupost ( base 40 ) 
,l'anul·lació de drets per import de 4.643.506,37 euros, es referix als drets reconeguts en el 
cap. 9 de l'estat d'ingressos . 

Una vegada reformulats els comptes, exposat al públic el compte general, sense 
reclamacions, és necessari efectuar consolidació dels estats no financers amb l'empresa 
dependent en la seua totalitat de l'Ajuntament. 

De conformitat amb l'art. 21.2 del Reglament d'Estabilitat, RD 1463/2007, practicada la 
liquidació, serà condició suficient per a l'elaboració del pla que s'incomplisca l'estabilitat en 
referència a la liquidació del propi Ajuntament. La liquidació de l'exercici 2010, va ser 
rectificada basantse en la resposta de la intervenció General de l'Estat de reformulació del 
Compte general i la conseqüent modificació de la liquidació de l'exercici 2010. De la 
liquidació es va donar compte al Ple municipal el 29 de desembre de 2011. Sense perjuí de 
l'anterior és necessari, de conformitat amb l'art. 22.2, consolidar la totalitat dels gastos i 
ingressos no financers per a comprovar el compliment de l'objectiu d'estabilitat i verificar la 
necessitat o no del Pla econòmic financer, incloent a estos efectes els ingressos i gastos no 
financers consolidats. 

Situació d'equilibri: Suma dels capítols 1 a 7 d'ingressos. És major o igual a la suma dels 
capítols 1 a 7 de l'estat de gastos, considerant que no hi ha variació amb el que informa 
anteriorment, perquè les irregularitats detectades en el Compte general no es referixen als 
capítols descrits en este apartat: 
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Estabilitat pressupostària. El compliment de l'objectiu d'estabilitat ha d'avaluarse d'acord 
amb la definició continguda en el SEC, per la qual cosa han de realitzarse ajustos sobre el 
saldo pressupostari no financer, obtenintse el superàvit o dèficit en termes de comptabilitat 
Nacional (Capacitat o Necessitat Finançament), i que es detallaven a continuació: 

En l'Estat d'Ingressos: S'ha considerat la recaptació efectiva del cap. 1 a 3. Respecte als 
capítols 4,5 6 i 7, cal considerar per a la seua valoració el criteri de meritació. Efectuats els 
ajustos, els ingressos liquidats corresponents als capítols 1 al 7, ascendixen a 33.538.635,16 
€. 

En l'Estat de Gastos: S'han realitzat els ajustos corresponents als gastos meritats en l'exercici 
2010, però que no han sigut imputats a l'exercici (constituïxen un major dèficit en 
comptabilitat nacional). Així com, els ajustos corresponents a gastos meritats en l'exercici 
2009, però que han sigut imputats al pressupost de 2010 (constituïxen un menor dèficit en 
comptabilitat nacional). 

Capítol. I; respecte als gastos de la seguretat social meritat l'any 2010: 212.055,22 €. Respecte 
als gastos de la seguretat social meritat l'any 2009 i imputats l'any 2010: 207.577,81 €. 

Capítol III, interessos meritats en el 2010 (97.085,57 €), constituïxen un ajust positiu 
augmentant el dèficit. Interessos meritats en el 2009 i imputats en l'exercici 2010 (84.473,49 
€), constituïxen un ajust negatiu disminuint el dèficit. 

Respecte al compte 413 “Creditors per operacions pendents d'aplicar al pressupost”, que 
arreplega les obligacions derivades de gastos realitzats o béns i servicis rebuts, per als quals 
no s'ha produït la seua aplicació a pressupost, cal assenyalar que a 31/12/2010 té un saldo 
creditor de 304.028,33 €. D’este compte, cal considerar el saldo inicial per import de 
588.212,13 € corresponent a factures imputades a l'exercici 2010 i no imputades al 
pressupost de 2009. No obstant els gastos de l'exercici 2010, reconeguts en l'exercici 2011 
ascendixen a 435.193,13 €, hauran d'incrementarse 131.164,80 euros al dèficit. 

Així mateix en l'exercici 2011, es van abonar servicis socials meritats en l'exercici 2010, per 
import de 109.862,96 euros, així mateix sense especificar l'import per exercici pressupostari, 
referent a desembre, novembre, gener, etc., ascendix a 56.468,31 euros. Els decrets d’estes 
ajudes foren aprovats en l'exercici 2011. D'acord amb els criteris SEC 95, no és procedent 
ajustar a l'efecte d'estabilitat els resultats d'estabilitat per este concepte. 

En l'exercici 2010, es va pronunciar el TSJCV, respecte a la quantitat deguda a la 
concessionària Foment de Construccions i Contractes LES SEUES, per import de 3.958.911,06 
€, en concepte de revisió de preus de la concessió de l'exercici 1995 a l'exercici 2007, 
interessos meritats, més factures pendents de pagament, totes elles meritades en exercicis 
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anteriors a l'any 2010, però reconeguda en sentència del TSJCV l'any 2010, notificada al 
gener de l'any 2011. 
De conformitat amb el capítol Quart del SEC. 95 (Manual del Sec 95), p.162 en relació amb la 
p., aclarix que les multes i sancions imposades per tribunals de justícia, es consideraren com 
a transferències corrents obligatòries, el moment del registre és aquell en què s'imposen. És 
a dir la data de la sentència que imposa a l'ajuntament una obligació és la rellevant a l'efecte 
de quantificar l'ajuntament el gasto produït condemna a l'Ajuntament és la data rellevant. 

Efectuats els ajustos, els gastos liquidats corresponents als capítols 1 al 7, ascendixen a 
35.049.493,35 €. 

PRESSUPOST GASTOS 
Ajustos procedents 
d'exercicis tancats (

dèficit) 
Ajustos (+ dèficit) 

Ajustos +déficit no 
reflectit 

Gastos seguretat social 207.577,81 212.055,22 
Gastos interessos 84.473,49 97.085,57 
Gastos (factures 413) 588.212,13 

304.028,33 

131.164,80 

Pagaments pendents 
Aplicació 202.080,30 

Sentència judicials 3.958.911,06 
Total ajustos 880.263,43 815.249,42 4.905.325,28 

La suma ajustada dels capítols 1 a 7 d'ingressos, és menor, a la suma dels capítols 1 a 7 de 
l'estat de gastos, després estem en una situació d'inestabilitat pressupostària. L'indicador 
d'estabilitat pressupostària s'entén com el superàvit o dèficit no financer en termes de 
capacitat o necessitat de finançament. 

De conformitat amb l'art. 21 RD 1463/2007, de 2 novembre d'ESTABILITAT PRESSUPOSTÀRIA, 
només s'exceptuen de l'elaboració del Pla Econòmic Financer, conseqüència de 
l'incompliment de l'objectiu d'estabilitat, el resultat de les modificacions, quan els dits gastos 
foren finançats amb romanent de tresoreria per a gastos generals, no quan el gastos es 
finançaren amb romanent de tresoreria de finançament afectat. No contempla la normativa 
que no es precise l'elaboració de Pla Econòmic financer en este cas. 

Així mateix s'ha de considerar els ingressos consolidats amb l'empresa pública i calcular el 
límit del 5,53% dels ingressos no financers consolidats, donat l'Acord de la Subcomissió de 
Règim Econòmic Financer de la Comissió Nacional d'Administració Local. 
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A estos efectes no s'ha de considerar la devolució de la participació de tributs de l'estat de 
l'exercici 2008, notificada en l'exercici 2010. Esta devolució ha de computarse com a passiu i 
incloure's en el còmput del volum del capital viu. Ascendix la devolució de la participació de 
tributs de l'estat de l'exercici 2008, notificada en l'exercici 2010 a 894.209,04 euros, i este 
passiu s'ha considerat en la reformulació del Compte general de l'any 2010. La intervenció 
considera el criteri realitzat per l'òrgan de tutela financera respecte als informes realitzats 
amb anterioritat referents a l'estabilitat pressupostària en concret l'informe 1209. Bis de 
2011. 

Els ingressos no financers consolidats incorporant els ingressos de l'empresa pública 
(20.563,85 €) ascendixen a 33.538.635,16+20.563,85=33.559.199,01€ i és el percentatge 
màxim de dèficit de 33.559.199,01*0.0553 =1.855.823,70 euros. 

Els gastos no financers consolidats han de minorarse en la quantia de 77.904,92 respecte al 
pressupost municipal. Els gastos realitzats per l'empresa Nemasa ascendixen a 1.921.678,16 
euros i, l'Ajuntament li ha transferit 1.999.583,08, haventse l'empresa gastat menor import 
que l'aportat per l'Ajuntament en 77.904,92 euros. 

Pressupost Liquidació 2010 més 
ajustaments 

Liquidació consolidada 
2010 més ajustaments 

Cap.(17) Ingressos 33.538.635,16 33.559.199,01 
Cap. (17) Gastos 39.139.569,21 39.061.664,29 
Diferència 5.600.934,05 5.502.465,28 

Dèficit no financer Dèficit no financer 

Estabilitat pressupostària avaluada per mitjà de la diferència entre actius financers i 
passius financers (VAF – VPF): 
VAF = (Gastos Cap. 8 – Ingressos Cap. 8) 

VPF = (Ingressos Cap. 9 – Gastos Cap.9) 

Pressupost Pressupost inicial 2010 
VAF 699,68 
VPF 1.410.541,96 
Diferència 1.411.241,64 

INESTABILITAT 
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En el moment que l'Estalvi net, s'ha calculat conforme el que disposa l'article 53 del 
TRLRHL. És un indicador de capacitat futura d'endeutament i variable clau per a l'equilibri i 
capacitat financera de l'entitat local: 

Pressupost Pressupost liquidat 2010 
A) Cap. 15 Ingressos 30.945.804,35 
B) Cap. 1,2,4 Gastos 27.310.022,45 
C) OR finançades amb 
RTGG 

0 

ESTALVI BRUT 3.635.781,90 
D) Anualitat Teòrica 
d'Amortització* 

3.444.022,51 

ESTALVI NET = 
A)B) C)D) 

191.759,39 

*Sistema francés de matemàtica financera. 

Vist el Pla de Sanejament aprovat pel Ple municipal de 23 d'octubre de 2009 previ l'informe 
d'intervenció i considerada l'autorització de l'òrgan de tutela financera de la Generalitat 
Valenciana de 2 de desembre de 2009. L'estalvi net es va corregir i va avaluar 
considerant la guia per a la tramitació i resolució dels expedients de sol·licitud 
d'autorització d'endeutament competència de la Direcció general de coordinació 
Financera amb les entitats locals. Dels ingressos computats la quantitat de 1797.300,00 € 
correspon a ingressos no periòdics ni ordinaris procedents de la concessionària Aigües de 
València. Autorització els criteris utilitzats en l'autorització 30.945.804,351.797.300,00= 
29.148.504,35. 

Pressupost Pressupost liquidat 2010 
A) Cap. 15 Ingressos 29.148.504,35 
B) Cap. 1,2,4 Gastos 27.310.022,45 
C) OR finançades amb 
RTGG 

0 

ESTALVI BRUT 1.838.481,90 
D) Anualitat Teòrica 
d'Amortització* 

3.444.022,51 

ESTALVI NET = 
A)B) C)D) 

1.605.540,61 

Capital viu*. Als efectes del càlcul del capital viu es tindran en compte totes les operacions 
vigents a 31 de desembre de 2010, inclòs el risc deduït d'avals i incrementat, si és el cas, en 
els saldos d'operacions formalitzades no disposats i en l'import de l'operació o operacions 
projectades en 2011. 
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Ingressos corrents liquidats 30.945.804,35 € 
Capital viu operacions 31/12/10 27.349.828,56 € 
Capital viu operació prevista 2011 0 € 
Total Capital Viu + devol. Participació de tributs de l'és 28.244.037,60 € 

Percentatge deute viu 27.349.828,56/30.945.804,35*100 = 91,27 %
 
Es concloïa que el capital viu excedix del 75 % dels ingressos corrents liquidats o meritats a
 
31/12/2010, es concloc per la Intervenció que durant l'exercici 2011 no es podran
 
concertar noves operacions de crèdit a llarg termini per al finançament d'inversions.
 

Vist el criteri corregit segons criteris utilitzats en l'autorització de l'òrgan de tutela
 
financera de la Generalitat Valenciana de 2 de desembre de 2009
 
Ingressos corrents liquidats 29.148.504,35 €
 
Capital viu operacions 31/12/10 27.349.828,56 €
 
Capital viu operació prevista 2011 0 €
 
Total Capital Viu 27.349.828,56 €
 

27.349.828,56/29.148.504,35*100 =94% .
 
Després de la reformulació de Compte general donada la consideració de la devolució per la
 
participació de tributs de l'estat del l'exercici 2008.
 

Ingressos corrents liquidats 29.148.504,35 €
 
Capital viu operacions 31/12/10 27.349.828,56 €+894.209,04
 
Capital viu operació prevista 2011 0 €
 
Total Capital Viu 28.244.037,60 €
 

96.90%
 

CONCLUSIÓ: 

Atés el dèficit pressupostari resultat de la liquidació, de conformitat amb el que establix 
l'article 21.2 del Reial Decret 1463/2007, de 2 de novembre, pel qual s'aprova el reglament 
de desplegament de la Llei 18/2011, de 12 de desembre, d'Estabilitat Pressupostària, en la 
seua aplicació a les entitats locals, el Ple de l'Ajuntament haurà d'aprovar un pla econòmic 
financer de reequilibri.” 

4. RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDITS CORRESPONENTS A AJUDES 
SOCIALS 
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Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Hisenda i Especial de 
Comptes, favorable a l'aprovació del reconeixement extrajudicial de crèdits corresponents a 
ajudes socials de 2011. 

Pren la paraula el portaveu del Grup MixtEUPV, Sr. García de la Mota, i diu que este punt és 
conseqüència de mantindre un pressupost prorrogat, la qual cosa porta a la necessitat de fer 
un reconeixement extrajudicial d'unes partides que són necessàries i tenen com a objectiu 
cobrir els gastos d'ús de vivenda, que en l'exercici 2011 suposen 337.010 €; dotar de legalitat 
a una partida per a ajudes familiars corresponents als mesos de novembre a desembre, de 
5.864 €; col·legis, escoles infantils i menjador escolar, d'aproximadament 68.000 € i, 
finalment, el pagament a farmàcies, per import de 5.664 €. 

Prosseguix dient que espera que el pressupost de 2012 es porte prompte al Ple i siga aprovat 
per a veure quina és la política econòmica que seguirà el nou equip de govern, quin és el pla 
d'equilibri i sanejament. 

Creu que cal treballar amb metodologia, coordinant tots els departaments de l'Ajuntament i 
ajustar les plantilles, posant en marxa el catàleg de llocs de treball i donant participació als 
ciutadans no sols cada quatre anys, sinó també per a elaborar els pressupostos municipals. 

Afirma que, aprofitant que es debat un punt relatiu a una sèrie de partides que és necessari 
reconéixer, vol dir a Alcaldia que és necessari un estudi i diagnòstic financer municipal, 
encara que és conscient que el departament d'Intervenció ha estat sobrecarregat de treball, 
perquè ha hagut de dedicarse a rectificar els errors de l'anterior comptabilitat, però cal 
reflexionar sobre quina estratègia es va a aplicar enfront de la crisi, perquè cada dia hi ha un 
increment de desocupació, emigració i necessitat d’ajudes socials. Per això, diu, cal actuar no 
sols amb mesures provisionals, sinó amb una metodologia i uns plantejaments que 
permeten fer una previsió a curt, mitjà i llarg termini. 

Assenyala que en la seua intervenció vol plantejar el tema en els termes d’allò concret i 
municipal però sense perdre la perspectiva estatal i autonòmica. Afig que li agradaria que 
l'equip de govern fora sensible al preparar un pla de xoc enfront de la crisi, perquè ajudarà a 
fer que es vinga com a mínim possible a este Ple a fer reconeixements extrajudicials de 
crèdits, la qual cosa indica que s'està gestionant malament. 

Finalitza anunciant el seu vot favorable en este punt. 

Pren la paraula la portaveu del Grup Popular, la Sra. Rodrigo Carreras, i diu que el grup 
popular està totalment d'acord amb què es dote a estes partides per l'import que s'indica, 
que és de 416.456,89 € per a ajudes econòmiques d'ús de vivenda en l'exercici 2011, ajudes 
econòmiques familiars, de novembre i desembre del 2011, pagament a col·legis, escoles 
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infantils i menjador escolar d'octubre i novembre de 2011, i pagament a farmàcies i 
alimentació infantil, també referit a 2011. 

Afirma que en esta matèria, que és de criteri social, no cal conformarse d'anar preveient, 
sinó que és necessari dotar i serà necessari incrementar el gasto, atés que les perspectives 
del 2010 al 2011 no van millorar i les perspectives cap al 2012, segons els analistes financers, 
és que serà un any de retalls, que no han de portar a un demèrit en matèria social en este 
municipi, sinó al contrari, veient com des del 2010 fins a l'actualitat s'ha incrementat la 
necessitat dels mislateros, s'incremente el pressupost municipal, a fi d'atendre al número 
cada vegada major de ciutadans que viuen situacions de verdadera penúria. 

Hi ha, diu, dos consultes que vol fer a la portaveu del grup socialista: la primera d'elles és la 
relativa a l'anteriorment dita, és a dir, el tema pressupostari, perquè el grup socialista està 
governant des del passat maig de 2011 i, encara que entén que en els primers cent dies 
encara s'estaven col·locant, per la qual cosa el grup popular ha sigut respectuós i fins a 
novembre i desembre no han preguntat pel pressupost, ja és gener del 2012 i porten uns 
tots els mesos que estan governant, i si el pressupost s'haguera fet l'any 2011 estes ajudes 
podrien ja estar en poder de persones molt necessitades. 

Prosseguix dient que l'aprovació d'este reconeixement que hui es porta a Ple soluciona esta 
qüestió només temporalment, i d'ací a no res passarà un altre trimestre i les persones 
necessitades, que són moltes, patixen la situació, perquè entre l'aprovació i el cobrament 
efectiu de les ajudes, pot passar d'un a dos mesos. Per això pregunta quan estarà el nou 
pressupost i quan serà efectiu, així com si la publicació d'este acord serà urgent o ordinària. 

Respecte de les ajudes diu que s'ha reduït la quantitat destinada a ajudes fins en un 50%, i 
que també ha sentit que el Sr. Fernàndez Bielsa havia firmat el decret a primers de gener 
perquè les persones necessitades pogueren cobrar ja eixes ajudes. Afig que no sap si açò 
volia dir que es portava a comissió a primers d'any, i amb això considerava que eixe decret 
firmat ja resoldria la situació. Afig que açò ho ha pogut veure per escrit en el blog del Sr. 
Fernández Bielsa, i considera que en este tema cal ser més seriós, ja que firmar un decret no 
vol dir que es cobre. 

Pren la paraula la portaveu del Grup Socialista, la Sra. Martínez Mora, i diu que li agradaria 
recordar a la portaveu del grup popular quan s'aprovaven els pressupostos en l'anterior 
legislatura, i que el de 2012 l’estan acabant. Afig que la Sra. Rodrigo Carreras, com ha sigut 
regidora delegada d'Hisenda, sap perfectament el que comporta gener quant a impostos, 
pagament de retencions i tancament de l'exercici, com el que viu de l'exercici 2011, que està 
sent molt treballós. 

A continuació li recorda amb quantes persones es compta en el departament d'Intervenció, 
que tal com s'ha dit anteriorment, ha estat saturat i ha tingut que reformular la liquidació, 
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revisar l'exercici de 2010, elaborar el Compte general i està actualment elaborant el 
pressupost, això a més, diu, de les baixes que hi ha hagut en este departament. Per això, 
demana a la portaveu del grup popular que no intente asfixiar a la gent, ja que en el 
departament d'Intervenció estan treballant a més del cent per cent. 

Afirma que la seua prioritat és l'elaboració del pressupost, ja que actualment no tenen 
capacitat de maniobra al tindre un pressupost prorrogat de 2010. Afig que l'equip de govern 
està intentant arreglar “greuges” que els havien deixat i la falta de previsió. Afig que la 
portaveu del grup popular li va preguntar pel pressupost en el mes de desembre, però sabia 
tot el treball que es feia i que s'havia portat a comissió el compte general. 

Prosseguix dient que dubta que s'estiga pagant el cinquanta per cent menys d'ajudes, atés 
que el barem que s'utilitza és el mateix, i que determinats servicis que s'estan realitzant des 
d'este municipi, com el servici d'atenció família i infància, el servici d'absentisme, el del 
centre ocupacional, el centre d'atenció primerenca, acolliment, la renda garantida de 
ciutadania, el servici d'ajuda a domicili, ajudes d'emergència social, com les ajudes per llum, 
aigua, vivendes, beques de menjador, etc. estan subvencionats per la Generalitat, que deu a 
este municipi quasi un milió d'euros pels esmentats programes que ja ha pagat 
l'Ajuntament. Afig que l'equip de govern ha reclamat estos diners a Conselleria i sempre se li 
diu que no hi ha diners, per la qual cosa, al final, són els propis ciutadans de Mislata els que 
paguen estos servicis. 

Respecte a este reconeixement extrajudicial diu que es fa per a poder pagar ajudes, 
principalment d'ús de vivenda dels mesos de juliol a novembre de 2011, i beques de 
menjador i escoles infantils d'octubre i novembre de 2011, per la qual cosa encara quedarà 
pendent el mes de desembre. 

Finalment, diu al Sr. García de la Mota que no ha de tindre cap dubte sobre que l'elaboració 
de pressupostos tindrà en compte la situació econòmica, i no aplicaran retalls com es fa, no 
sols en la nació, sinó també en la Comunitat per l'actual president, el Sr. Fabra, sinó que 
intentaran contindre el gasto evitant els que no siguen necessaris. Afig que elaboren el 
pressupost a fi de poder tindre capacitat de gestió i pensant, sobretot, en les persones més 
vulnerables. 

En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota diu que li agradaria que se li 
haguera facilitat en la comissió eixa xifra que ha aportat ara la portaveu del grup socialista 
sobre el deute de la Conselleria, ja que al ser programes subvencionats per la Generalitat no 
sap de què partida pressupostària es trauen per a poder pagarlos. 

Continua dient que fins ara s'ha treballat en clau d'improvisació, perquè van sorgint 
qüestions que cal portarles a ple, per la qual cosa ha dit que era necessari treballar amb 
metodologia i arribar a un acord de tots els grups per a comptar amb un mecanisme que 
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puga dotar a eixa partida pressupostària dels diners que realment necessita. Afig que per a 
això és necessari fer un esforç important de reducció de gastos en altres partides, atés que 
servicis socials, junt amb sanitat i educació, conformen els tres pilars que no poden 
descuidarse, i en el pressupost de 2012 s'han de reflectir els increments que siguen 
necessaris en eixes partides, donada la situació que es va a originar pels retalls realitzats tant 
pel Govern central com per l'autonòmic, perquè caldrà sufragar alguns servicis amb el 
pressupost municipal i suplir aquelles responsabilitats de què no es té la competència però 
finalment cal finançar. 

Afirma que si es volen solucionar els problemes econòmics dels ajuntaments, han de 
comptar tant amb la competència com amb la partida pressupostària necessària per a poder 
portarla a cap, perquè els ciutadans no reclamen en Conselleria, ni en Diputació, ni a 
Madrid, sinó en els ajuntaments. Demana al Sr. alcalde, en la seua qualitat de membre de la 
Federació Espanyola de Municipis i Províncies, que s'òbriga en esta entitat un debat sobre 
les competències municipals i el pressupost adequat per a la seua realització. Si açò no se 
soluciona, afig, l'administració local sempre serà la germana pobra i sempre s'estarà en la 
mateixa situació de dèficit social. 

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras i diu que subscriu totalment l'anterior intervenció del 
portaveu d'EUPV, així com que vol tindre en paper les dades que ha proporcionat la 
portaveu del grup socialista, perquè la coresponsabilitat en l'oposició suposa també 
comptar amb la informació. Per això, diu, vol saber el que deu la Generalitat i a què es deu 
eixe deute, ja que eixos programes que es porten des del municipi de Mislata porten 
diversos anys en funcionament i no s'ha de renunciar a ells. Afig que eixos programes venien 
impostos, ja que és una obligació dels ajuntaments prestar certs servicis, com els anomenats 
per la Sra. Martínez Mora, però estos programes no vénen acompanyats de la seua dotació 
econòmica, ni pel Govern Central ni del de la Generalitat i, encara que sí se subvenciona una 
part important d'ells, quan hi ha retard en el pagament per la situació econòmica actual, 
l'Ajuntament ha de suportar eixa càrrega. Insistix en el fet que vol tindre la dada amb detall i 
no una xifra global llançada en un ple d'una manera política. 

Prosseguix dient que en les anteriors intervencions s'ha parlat molt bé del departament 
d'Intervenció, cosa que, diu, subscriu, atés que en cap moment ha qüestionat el treball 
d’este departament. Afig que també vol donar l'enhorabona als treballadors de servicis 
socials, que estan suportant una gran càrrega per la situació tan penosa que viuen molts 
ciutadans de Mislata, sense incrementar places. 

Continua dient a la portaveu del grup socialista que al parlar del pressupost hi ha una part 
tècnica i una altra política, i si una cosa no funciona bé o se li pregunta alguna cosa, ella, com 
a responsable d'Hisenda, és la responsable política, i no el departament d'Intervenció i té, 
per tant, la responsabilitat política de no complir, de no tindre el pressupost efectuat a estes 
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altures de l'any, de no contestarli quan el va a tindre, ni si la publicació serà per urgència o 
per tràmit ordinari, ja que el que espera per a menjar el necessita. 

Demana a la Sra. Martínez Mora que no meta als tècnics d'Intervenció en les seues 
preguntes, perquè la responsable política és ella, tant dels èxits com dels fracassos. 

Finalment, repetix les preguntes realitzades en la seua anterior intervenció, és a dir, si el 
període de publicació de l'acord serà urgent o ordinari; quan estarà el pressupost; i sobre el 
decret que deia que els ciutadans de servicis socials cobrarien eixa mateixa setmana. 

Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i diu al Sr. García de la Mota que li proporcionarà la 
documentació sol·licitada. 

Diu a la portaveu del grup popular, que efectivament cal tindre responsabilitat política, i 
assumirà la seua, però afig que la Sra. Rodrigo Carreras hauria de predicar amb l'exemple. 

Afirma que no està en el seu poder el decret mencionat, així com que els decrets els firma el 
Sr. alcalde i considera impossible, donat el nombre de decrets que es firmen totes les 
setmanes, que puga recordar quin dia ho va firmar. 

S'alegra, diu, que este punt compte amb el suport de tots els grups, atés que el que es va a 
fer és ajudar als més necessitats. 

Finalitza dient que està d'acord a felicitar els treballadors de servicis socials perquè realitzen 
una labor de psicologia per a poder entendre i, a vegades, aguantar, situacions molt 
complicades. Afig que, per això, cal felicitar a este departament i a tots però, afig, si ha parlat 
d'Intervenció anteriorment ha sigut en relació a la seua pregunta de quan estarà el 
pressupost. 

El Sr. alcalde, diu, respecte a les preguntes realitzades per la portaveu del grup popular, que 
ella ha de saber, com a responsable que ha sigut d'Hisenda, que al tractarse d'un 
reconeixement extrajudicial no requerix exposició pública, per la qual cosa les ajudes socials 
es faran efectives a partir del temps que requerisquen els tràmits administratius necessaris. 

Prosseguix dient que quan va entrar a prendre possessió com a alcalde, el dia 13 de juny, no 
hi havia diners per a pagar les ajudes socials, i han sigut necessàries cinquanta modificacions 
de crèdit que revelen la falta de previsió de l'equip del grup popular. Afig que no sap a quin 
decret es referix la Sra. Rodrigo Carreras perquè ha firmat molts decrets per a ajudar la gent 
que més ho necessita, així com per a solucionar els problemes que els ha deixat el grup 
popular. 

Finalment, diu que en quant es puga hi haurà un pressupost real, sense tantes modificacions 
de crèdit, perquè un Ajuntament normalment realitza una, dos o tres. 
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Conclòs el debat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat dels seus membres, adopta l'acord 
següent: 

Vistos els següents informes del cap de Servicis Socials: 

••••	 Informe de data 10 de gener de 2012 sobre proposta de concessió d'ajudes en 
concepte de gastos d'ús de vivenda corresponent a l'exercici 2011, per import de 
337.010,53 €. 

••••	 Informe de data 10 de gener de 2013 sobre proposta de concessió d'ajudes 
econòmiques familiars dels mesos de novembre i desembre de 2011, per import de 
5.864,68 € 

••••	 .Informe de data 10 de gener de 2010 sobre proposta de pagament als col·legis i 
escoles infantils, en concepte de menjador escolar corresponents als mesos d'octubre 
i novembre de 2011, per import de 67.917,09 €. 

••••	 Informe de data 10 de gener de 2013 sobre proposta de pagament a les farmàcies 
que s’hi relacionen en concepte d'alimentació infantil, per import de 5.664,59 €. 

Atés que estes ajudes han sigut meritades en l'exercici 2011. 

Vist l'article 176.1 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el text 
refós de la Llei Reguladora de les Hisendes locals: “Amb càrrec als crèdits de l'estat de gastos 
de cada pressupost només podrien contraure's obligacions derivades d'adquisicions, obres, 
servicis i la resta de prestacions o gastos en general que es realitzen l'any natural del propi 
exercici pressupostari”. 

Vista la base 19.2 de les d'Execució del Pressupost, modificada pel Ple de la corporació en 
data 9 de desembre de 2011 per unanimitat: “Els gastos d'anys anteriors realitzats sense 
cobertura pressupostària hauran de ser sotmesos a reconeixement de l'obligació per acord 
del Ple de l’Ajuntament. Sense perjuí de l'anterior, haurà d'aprovarse en el mateix acte del 
Ple els actes d'Autorització i Compromís equivalents a la fase comptable a i D”. 

Vist l'informe d'Intervenció, de data 13 de gener de 2012. 

Per tot això, s'acorda: 

Primer: L'aprovació dels actes d'autorització i compromís de les següents ajudes 
socials: 

−	 Ajudes econòmiques en concepte de gastos d'ús de vivenda corresponent a l'exercici 
2011, per import de 337.010,53 €. 
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−	 Ajudes econòmiques familiars dels mesos de novembre i desembre de 2011, per 
import de 5.864,68 €. 

−	 Reconeixement de l'obligació a favor dels Col·legis i Escoles Infantils que es 
relacionen en l'informe del Cap de Servicis Socials, en concepte de menjador escolar 
corresponents als mesos d'octubre i novembre de 2011, per import de 67.917,09 €. 

−	 Reconeixement de l'obligació a favor de les farmàcies que es relacionen en l'informe 
del Cap de Servici de Servicis Socials, en concepte d'alimentació infantil, per import 
de 5.664,59 €. 

Segon: El reconeixement extrajudicial de les ajudes socials i compromeses. 

5. SOL·LICITUD DE CANVI DE PROJECTE D'INVERSIÓ APROVAT EN EL MARC DEL PLA 
ESPECIAL DE SUPORT A LA INVERSIÓ PRODUCTIVA EN MUNICIPIS DE LA COMUNITAT 
VALENCIANA 

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Urbanisme i Medi 
Ambient, favorable a l'aprovació de la sol·licitud de canvi de projecte d'inversió aprovat en el 
marc del Pla Especial de Suport a la Inversió Productiva en municipis de la Comunitat 
Valenciana. 

Pren la paraula el portaveu del Grup MixtEUPV, Sr. García de la Mota, i diu que vol centrar la 
seua intervenció en la importància d'esta proposta, en com es fa, i en el compromís polític 
d'EUPV amb les qüestions mediambientals i el desenrotllament sostenible de la ciutat. Així, 
en el seu programa electoral es parla d'un pla municipal de reducció, reciclatge i reutilització 
de residus, i dins d’este pla, de la necessitat de tindre els recursos necessaris per a fer 
possible eixa política, com campanyes d'informació i formació per a conscienciar la població 
sobre la necessitat preservar l'entorn. 

Prosseguix dient que quan el grup popular va portar a este Ple dins del “Pla Camps” o “Pla 
Confiança”, este projecte, EUPV l’haguera votat a favor si s'haguera permés votar 
individualment, però hi havia altres projectes amb què no coincidien i, per això, va presentar 
algunes modificacions que amb el temps no s'han complit, a pesar del compromís del grup 
popular d'incorporarles. Explica que ni en el cas del bar de la Canaleta ni en el del futur 
museu etnogràfic es van arreplegar estes modificacions, quan eren fonamentals per a 
recolzar el projecte, atés que encaixaven en la seua política de sostenibilitat d'una ciutat que 
s'ha anat construint “lletja” per les distintes corporacions, i en la que s'està improvisant i 
canviant constantment la imatge de la ciutat, que no compta amb un projecte definit que 
permeta que la població puga sentirse còmoda. 
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Afirma que esta era l'oportunitat de posar en marxa un projecte important per aEUPV, i que 
la proposta que es porta hui ací és una “proposta trampa” perquè si EUPV vota 
afirmativament, està renunciant a tot el que ideològicament defén des de sempre. Però, diu, 
si vota que no, pareix dir que no volen eixos 308.000 €. Afig que este tema ho va destapar al 
seu dia EUPV, que ja va manifestar que era vergonyós que encara estiguera sense registrar 
eixa propietat, i que va ser a partir d'eixe moment quan van començar a tindre pressa a 
veure què estava passant amb eixe projecte. En este sentit, afirma que caldria vore qui té la 
responsabilitat tècnica i política que ara, en poc de temps, s'haja de resoldre este tema i 
d'una manera tan dràstica. 

Afirma que en la proposta que es porta ara no hi ha projecte, ni plans, ni memòria, per la 
qual cosa no se sap què es va a aprovar, perquè ni un sol paper indica què es va a realitzar en 
la Plaça Joan XXIII que, diu, és una plaça relativament recent, i encara que es puga millorar, hi 
ha altres opcions que resultarien prioritàries, com a canalitzacions, carrers històrics que 
requerixen ser asfaltats o reestructurar el seu empedrat antic, com per exemple, el carrer 
Marcos Porta. 

Prosseguix repetint que la Plaça Joan XXIII està mitjanament bé, i si està mal és perquè per a 
afavorir un negoci privat es permet muntar una carpa de quaranta metres quadrats que 
impedix que els xiquets puguen jugar en esta plaça, que és de tots. 

Explica que es podria fer l'ecoparc, que simplement caldria dirli a l'òrgan competent de la 
Generalitat que hi ha un altre terreny disponible de propietat municipal on es pot construir, i 
que està escripturat. 

No es tracta, diu, de perdre els 308.000 €, sinó de si s'aposta per projectes mediambientals 
de desenrotllament sostenible o s'aposta pel més fàcil, és a dir, ciment i formigó. 

Prosseguix dient que podria renunciar a la construcció d'ecoparc si s'optara per solucionar 
les qüestions pendents en molts barris. 

D'altra banda, diu, el decret de 28 de desembre de la Generalitat no diu que el projecte 
s'haja d'aprovar hui, sinó que “Excepcionalment, aquells projectes aprovats en el marc del Pla 
Especial de Suport a la Inversió Productiva de municipis de la Comunitat Valenciana que, per 
causes sobrevingudes després de la seua aplicació, no puguen executarse, podran ser substituïts 
per un altre o altres projectes l'import total del qual siga igual al que no va poder executarse”. 

Afirma que el que diu el decret és que es justifiquen les causes sobrevingudes i, afig, 
considera que dir a qui fiscalitzarà el projecte que, tenint terrenys disponibles per a realitzar
lo, es canvia perquè ja no interessa, no és una justificació, amb la qual cosa sí es perdran 
eixos trescents huit mil euros. 
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Finalitza dient que la proposta que s'ha portat a Ple no se sosté i, a més, considera que el 
projecte de construcció d'un ecoparc venia molt bé perquè la infància s'educara en la 
sostenibilitat i perquè la ciutadania de Mislata, a través de fòrums de formació, aprenguera la 
forma de reduir la contaminació del planeta. 

Pren la paraula la portaveu del Grup Popular, la Sra. Rodrigo Carreras, i diu que, vistos els 
antecedents també considera que en esta proposta hi ha “un parany”. Explica que dins del 
Pla d'Inversió Productiva es va demanar per a Mislata una planta de reclassificació de residus, 
atés que és una ciutat en què viuen més de quarantacinc mil persones i quan s'ha de tirar 
residus orgànics o no de gran volum i de xicotet volum, NEMASA fa el servici d'arreplega i els 
porta als magatzems que té. Hui, diu, encara no està resolt el tema de la classificació. 

Afirma que tot va començar amb una notícia en premsa apareguda en el diari Levante el dia 
18 de novembre de 2011, en què es diu que “Mislata va perdre 308.000 € del Pla Camps per 
ubicar un ecoparc en sòl de València”, notícia que, diu, dóna l'equip de govern. 

Prosseguix dient que Mislata no va perdre res, i de tot això es va parlar en el passat Ple de 24 
de novembre, en què el Sr. García de la Mota va preguntar pel destí d'eixos 308.000 € que, 
segons esta nota de premsa, s'havien perdut per una mala gestió de l'equip anterior. 

Manifesta que després de la pregunta, ella mateixa es va brindar a acompanyar la Generalitat 
Valenciana perquè es gestione o es reubique, si és per falta de titularitat en els terrenys, en 
un altre lloc de Mislata, perquè hi ha molts llocs i es podria haver trobat una solució al 
novembre, desembre o gener, però, afig, en la comissió d'urbanisme de 16 de gener es va 
portar tot l'expedient per urgència i es proposa que en compte de fer un ecoparc es 
reurbanitze la plaça Joan XXIII per un import de 308.000 €, menys el que va costar el projecte 
de l'ecoparc, ja confeccionat i aprovat per la Generalitat. 

Per això, diu no saber quina és la raó perquè ara es porte un projecte que, com ha dit el 
portaveu d'EUPV, no compta amb memòria i del que els tècnics del departament 
d'urbanisme ignoren en què consistirà, només es compta amb el títol: “Reurbanització de la 
Plaça Joan XXIII i eliminació de barreres arquitectòniques”. Afig que tampoc en la comissió 
d'accessibilitat es té constància de quines barreres es tracta ni creu que s'haja parlat amb cap 
dels membres que componien aquella comissió, que seguix sense convocarse. 

Pregunta a continuació per què no es vol fer esta planta de classificació de residus. En este 
sentit, diu que el dia 11 de gener de 2012 entra en este Ajuntament un “papelito” que 
considera que té molt a veure, que és la taxa TAMER. Afig que l'EMTRE oferix el servici 
d'ecoparc als quarantacinc municipis que el componen, i que dóna dret a abocar efectes 
grans o xicotets al pagar la mencionada taxa. Pregunta si es pretén que, com no es va a 
tindre la pròpia planta, els ciutadans de Mislata, vagen a les plantes de l'EMTRE, ja siga en 
Vara de Quart, Xirivella, Alboraya, etc, 

AJUNTAMENT DE MISLATA 
Pl. De la Constitució, 8 
46920 MISLATA (VALÈNCIA) 

WWW.mislata.es 

27 



   
       

   

                               
                               

                     

                                 
                           

                         
                                   

                               
                                         

           

                               
                                 

       

                               
                           

                                 
                               
                                 
                           
                 

                             
                         
                             
                           

                             
     

                         
                       

                                 
                               

                                 
                                   
                             

                              

SECRETARIA
 

Afirma que s'ha comptat amb temps des que al novembre el Sr. García de la Mota va 
preguntar per esta qüestió i, no obstant això, ara cal córrer molt perquè l'últim dia per a 
canviar el destí per una causa sobrevinguda és el 31 de gener. 

Finalitza dient que el pitjor de tot és que al novembre es va dir que s'havia perdut la 
subvenció per culpa de l'anterior equip de govern, mentres que en la revista del grup 
socialista d'este mes es pot llegir que “Mislata perd l'ecoparc projectat pel Pla Confiança”, 
quan, diu, no s'ha perdut eixa subvenció, l'ecoparc es pot fer, però no es vol fer perquè no hi 
ha voluntat política de canviarlo d'ubicació dins del municipi de Mislata, i ara no se sap què 
es va a fer en la Plaça Joan XXIII, per la qual cosa vol que se li explique en què consistix este 
projecte que, afig, en l'oficina tècnica desconeixen. 

Finalment, diu que la Conselleria pot pensar que açò no és una causa sobrevinguda i negar 
la subvenció que ja està concedida i a què es té dret, la qual cosa suposaria que Mislata 
perdera trescents huit mil euros. 

Pren la paraula la portaveu del Grup Socialista, la Sra. Martínez Mora, i diu que en l'exercici 
2009 es va sol·licitar, per a acollirse al Pla Camps, la construcció d'un magatzem d'arreplega 
de residus inorgànics per un import de 308.678 €. Al llarg de l'exercici 2009, afig, va aprovar i 
es va elaborar la memòria i el projecte de la construcció d’este magatzem, i es va adjudicar 
un contracte menor per a la redacció del projecte, cosa que, diu, li genera el dubte de per 
què es dóna a una empresa, quan este Ajuntament compta amb tan bons arquitectes, la 
qual cosa va suposar un pagament de quinze mil euros. 

Prosseguix dient que al llarg de l'exercici de 2010 es reben distints requeriments per part de 
Conselleria i, en l'últim, per mitjà de telefonada o per mitjans telemàtics, s'envia un 
requeriment en què se sol·licita com a condició “sine qua non” per a poder iniciar l'expedient 
l'acreditació de la disponibilitat dels terrenys, i este últim requeriment no pot ser esmenat, ja 
que els terrenys en què es va pretendre ubicar este magatzem de residus no són propietat 
de l'Ajuntament de Mislata. 

Explica que donada la impossibilitat jurídica i tècnica de poder demostrar que eixa parcel·la 
és propietat de l'Ajuntament, no es pot construir el magatzem en eixa ubicació. 

Continua dient que el dia 28 de desembre de 2011 es va publicar la Llei 9/2011, en l'article 
de la qual 117.2 s'especifica que, per causes sobrevingudes i alienes, s'obri un termini per a la 
sol·licitud del canvi de projecte fins al dia 31 de gener. Per este motiu, diu, tots els informes 
són de data 16 de gener, ja que la intenció d'este equip de govern és no desperdiciar ni un 
euro vinga de Conselleria o nacional, es va decidir elaborar un altre projecte que es poguera 
fer i que no suposara alçar un carrer, taparlo l'endemà i tornarlo a obrir a l'altre. 
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Prosseguix dient que s'estan eliminant les barreres arquitectòniques de tota eixa zona com 
Cardenal Benlloch, Almacil, Dr. Marañón i, per això, es va decidir que s'eliminen també les 
barreres arquitectòniques i es reurbanitze part de l'avinguda del Sud i de la Plaça Joan XXIII. 
Açò, diu, és el que es va portar a la comissió d'urbanisme per urgència dimarts passat 
perquè, segons la mencionada Llei, el termini per a presentar la sol·licitud acaba el 31 de 
gener de 2012, que potser concediran o no, tenint en compte el “decretàs de retalls”. Afig 
que la Conselleria tindrà un mes per a contestar si s'accepta o no el canvi de projecte, i 
després l'Ajuntament tindrà fins al 30 de març per a poder elaborar i remetre tot el projecte i 
la memòria, que serà elaborat pels tècnics de l'Ajuntament i no s'externalitzarà a cap 
empresa. 

Respecte al tema del magatzem de residus, pregunta on s'ubicaria, si en el barri d'El Quint, 
de l'Almacil, o en el de l'Av. de la Paz. Afig que després de les intervencions anteriors ha 
tingut la sensació que l'eliminació de residus no s'està realitzant correctament, i no han de 
tindre cap dubte que s'estava i s'està fent bé. 

Respecte a la taxa TAMER diu que és un tema que ja es va debatre en ple i, com ja li va dir en 
aquella ocasió a la portaveu del grup popular, el Sr. Corredera Sanchis li pot donar molta 
informació sobre eixa taxa, que no emet este Ajuntament. 

Finalitza dient que este punt té com a objectiu el canvi del projecte, i es tracta d'una 
sol·licitud que no sap si l’acceptaran o no, i l'import no seria de 308.000 €, sinó de 294.000 € . 

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que el 30 de setembre de 2009 la mercantil 
GEDITEX es compromet a la redacció del projecte de l'ecoparc, i vint dies després el projecte 
ja estava fet, ja que per decret d'Alcaldia es va adjudicar. Posteriorment, diu, el 29 d'octubre 
es va remetre a Conselleria, i tarda el mateix eixa empresa a esmenar el projecte que ha 
enviat a Conselleria, que a elaborarho. El 14 d'abril de 2010, continua, s'aporta la 
documentació requerida, i des de llavors no saben res més, per la qual cosa ell ha demanat 
que es diga quines són les responsabilitats polítiques i tècniques. 

Prosseguix dient que en el Decret mencionat per la portaveu del grup socialista el que es diu 
és que haurà de resoldre l'Administració abans del 29 de febrer de 2012, i després hi haurà 
un mes per a presentar tota la documentació, però, afig, en este cas no es presenta res i per 
això no sap sobre què resoldrà. 

Afirma que s'assegurarien no perdre el projecte si s'ubicara l'ecoparc en qualsevol dels 
terrenys de propietat municipal, només caldria consultar els plans en urbanisme per a veure 
que hi ha en alguns llocs fins a huit hectàrees de terreny disponibles. 

Continua dient que en el tema de l'eliminació de barreres l'equip de govern ha pres una 
decisió sense comptar tan sols amb la comissió d'accessibilitat que, almenys, hauria d'estar 
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informada, així com que ara es tracta de votar una idea que han presentat i, diu, no es pot 
votar les bones intencions sinó sobre documentació i projectes concrets. Afig que votar a 
favor en este punt seria anar en contra de les seues conviccions polítiques, de la seua 
sensibilitat mediambiental i d'un dels projectes que portaven en el seu programa electoral i 
volien per a esta ciutat. 

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras i diu que la portaveu del grup socialista seguix en la 
seua línia de no contestarli i que, a més, en este tema li ha tocat explicar l'inexplicable. 

Afirma que li causa tristesa el que pot ocórrer si açò no es porta avant i tampoc el projecte 
presentat anteriorment, i el perjuí que suposarà per als ciutadans de Mislata. 

Respecte a l'EMTRE, llig l'escrit que va entrar en este Ajuntament l'11 de gener de 2011: 
“Ompliment de les previsions contingudes en la modificació de la TAMER respecte que esta 
taxa garantirà la prestació del servici d'ecoparcs de gestió metropolitana, incoat per mitjà de 
providència de la presidència de l'EMTRE en data 16 de setembre de 2010”. Amb este acord, 
diu, l'EMTRE es fa càrrec de l'ecoparc, a què hauran d'anar els ciutadans de Mislata per a 
abocar els residus inorgànics (televisors, neveres, aparells de música, etc.), si el grup 
socialista no reconsidera esta proposta. 

Prosseguix dient que el grup popular va projectar que Mislata comptara amb esta planta de 
reciclatge i distribució de residus inorgànics, i es van aconseguir els mitjans econòmics per a 
això i que ho pagara el Pla Confiança, es va ubicar en un lloc que no ha pogut ser, però hi ha 
llocs per a ubicarlo, com els han pogut informar en el departament d'urbanisme, per la qual 
cosa si no canvien el lloc per a la construcció de l'ecoparc és perquè no tenen voluntat 
política i això suposarà que els ciutadans de Mislata hagen de desplaçarse a altres municipis 
per a depositar els efectes inorgànics. Per això, demana que no es reste als ciutadans de 
Mislata el dret a tindre una planta de tractament de residus, que ja està aprovada, que 
compta amb un projecte que, afig, no va fer l'oficina tècnica perquè en eixe moment estava 
amb els plans E2, amb els plans Confiança i molt saturada de treball. 

Diu la Sra. Rodrigo Carreras que el grup popular vol que es faça el projecte que en el seu 
moment es va destinar per a beneficiar tots els ciutadans de Mislata, amb els diners de la 
Generalitat Valenciana i en una parcel·la propietat municipal, que existix com, per exemple, 
en El Quint II. 

Finalitza dient que no sap en què consistix el projecte que porten a aprovació, perquè es va 
asfaltar l'Av. del Sud fins al carrer Lepant fa uns mesos, perquè es van canviar les voreres fins 
a la Plaça Joan XXIII i, llevat que vullguen canviarles de color, no sap què volen fer allí. Afig 
que, com ha dit el portaveu d'EUPV, hi ha altres prioritats que han sigut conveniadas amb els 
que pertanyen a la comissió d'accessibilitat. 
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Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i diu, en relació a l'educació mediambiental, que es 
realitzaran cursos formatius en els centres educatius. 

Prosseguix dient que en este moment només estan sol·licitant l'aprovació del canvi de 
projecte i, afig, encara no té clar quina seria la ubicació que proposen per a l'ecoparc, si al 
carrer Hospital, al costat de l'escultura de Miquel Navarro; a l'Av. de la Pau, enfront de totes 
les finques; o a l'Almassil, eliminant una possible zona verda. D'altra banda, diu, pareix que 
tenen clar quins són els terrenys amb què compta l'Ajuntament en este moment, però no 
quan van ubicar l'ecoparc en un terreny que no era de titularitat municipal. 

Intervé el Sr. alcalde i diu que l'equip de govern no vol rebutjar la possibilitat que hi haja un 
ecoparc a Mislata, encara que dubte de la possibilitat de ferho en qualsevol dels terrenys 
que hi ha disponibles perquè, diu, ha vist assenyalar en el pla a la portaveu del grup popular 
un cantó del PAI d'El Quint II per què va una rotonda i un vial de la futura ronda Nord. 

Afig que si el grup popular li presenta un document en què diguen on va ubicat l'ecoparc 
que proposen, l'equip de govern demanarà als tècnics que ho analitzen de forma urgent. 

Recorda que en Ple es va adoptar l'acord de suspendre temporalment les llicències per a 
situar tanatoris en els baixos, perquè a ningú li agrada tindre un d'ells en el baix de sa casa, la 
qual cosa ocorre també en este cas, és a dir, a ningú li agrada aguaitar a la finestra i veure un 
ecoparc, cosa que es pot comprovar si es pregunta als veïns. Per això, diu, si el grup popular 
presenta una proposta que veuen viable tant per als tècnics com per als ciutadans, es vindrà 
a un altre ple a rectificarho, perquè el que preocupa al grup socialista és que es perda els 
diners. 

Finalitza dient que espera que així que s'aprove es comencen les obres, atés que les de 
l'Almacil encara no estan acabades perquè la Generalitat no paga. 

El Sr. García de la Mota demana que l'assumpte quede sobre la taula i es reunisquen amb els 
tècnics a primera hora de matí a fi de veure quin és el terreny disponible per a construir 
l'ecoparc. 

La Sra. Rodrigo Carreras pregunta al Sr. secretari si és imprescindible que açò s'aprove hui 
per a poder portarho abans del dia 31 o es podria fer un Ple extraordinari, i sense cobrar pel 
mateix, demà o el dissabte o dilluns, per a poder portar a la Conselleria un nou acord amb els 
informes dels tècnics perquè, diu, arreplega el testimoni que ha llançat l'alcalde i es 
compromet, igual que ha dit el portaveu d'EUPV, a buscar en urbanisme una ubicació per a 
eixe ecoparc. 

El Sr. alcalde contesta que la intenció de l'equip de govern no és deixar esta qüestió sobre la 
taula perquè potser no done temps a complir el termini marcat. 
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El Sr. secretari contesta que, com saben perfectament, un ple extraordinari i urgent es pot 
celebrar quan es vullga, i que s'aprove este punt hui o no s'aprove no té res a veure, perquè 
tant es pot celebrar per a adoptar un acord com per a canviar este. 

Conclòs el debat, el Ple de l’Ajuntament, per onze vots a favor (Grup Socialista) i deu vots en 
contra (Grup Popular i Grup MixtEUPV), va adoptar l'acord següent: 

El Ple de l'Ajuntament de Mislata, en sessió celebrada el 23 d'abril de 2009, va acordar 
sol·licitar el finançament, amb càrrec al Pla Especial de Suport a la Inversió Productiva en 
Municipis de la Comunitat Valenciana, de determinats projectes entre els que, en el que ara 
interessa, es trobava el següent: 

 Magatzem d'arreplega selectiva de residus inorgànics. Import: 308.678,09 euros, IVA inclòs. 

L'Honorable Senyor Vicepresident Segon del Consell i conseller d'Economia, Hisenda i 
Ocupació, en data 19 de juny de 2009, va dictar una resolució d'autorització de l'esmentat 
projecte (Expte. E/02TEL/2009/M/3382). 

No obstant això, per causes sobrevingudes després de l'esmentada aprovació, l'Ajuntament 
de Mislata no ha pogut executar este projecte, tal com posa de manifest el Cap del Servici 
d'Urbanisme en el seu informe de data 16 dels corrents, a saber: 

“Que emet el tècnic que subscriu en relació amb la petició de sol·licitar la substitució del 
projecte de “Construcció de Magatzem de Residus Inorgànics” dins del marc del Pla Especial 
de Suport a la inversió productiva en municipis de la Comunitat Valenciana, a l'empara de la 
llei 9/2011, de 26 de desembre, que en l'article 113 preveu tal substitució quan per causes 
sobrevingudes després de la seua aprovació no puga executarse. 

ANTECEDENTS 

Sobre l'aprovació del projecte: 

•	 Amb data 19 de juny de 2009 el conseller d'Economia, Hisenda i Ocupació va 
dictar una resolució per la qual autoritzava el finançament amb càrrec al Pla de 
Suport a la Inversió Productiva en municipis respecte del projecte denominat 
“Magatzem d'arreplega de residus inorgànics” a Mislata. Habilitantse, 
conseqüentment, el crèdit corresponent. 

•	 Amb data 25 d'agost de 2009 el conseller de Medi Ambient, Aigua, Urbanisme i 
Vivenda dicta una resolució retenint el crèdit per un import de 308.678,09 € per 
a la redacció del projecte, l'execució de les obres i honoraris de direcció. 
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•	 Amb data 30 de setembre de 2009 s'establix per l'Ajuntament de Mislata el Plec 
de Prescripcions Tècniques del contracte per a la redacció del projecte de les 
obres de “Construcció d'un Magatzem d'Arreplega de Residus Inorgànics”. 

•	 Que amb data 30 de setembre de 2009 la mercantil Geditec Enginyeria, S.L. A la 
vista del plec anterior es compromet a la redacció i execució del contracte 
d'acord amb el seu tancat i per un preu de 14.045, 34 € IVA inclòs. 

•	 Amb data 6 d'octubre de 2009 es proposa pel Regidor Ponent d'Urbanisme 
l'adjudicació del contracte a la mercantil anterior, advertint que la supervisió i 
aprovació tècnica del projecte correspon a la CMAAUV. 

•	 Amb data 13 d'octubre de 2009 l'arquitecte municipal emet informe favorable 
sobre solvència tècnica i professional i l'import de la redacció del projecte. El 
mateix dia el Cap del Servici de Contractació i Patrimoni emet informe favorable 
la proposta del Regidor Ponent d'Urbanisme. El 19 del mateix mes s'emet un 
informe per la Intervenció municipal. 

•	 Per Decret 2833/2009 de 20 d'octubre l'Alcaldia Presidència resol l'adjudicació 
del contracte menor per a redactar el projecte corresponent a l'obra de 
“Construcció d'un Magatzem d'Arreplega de Residus Inorgànics” a la mercantil 
Geditec Enginyeria, S.L. dins del marc del Pla Especial de Suport a la Inversió 
Productiva en municipis de la Comunitat Valenciana, anomenantse 
responsable del contracte, als efectes de l'article 41 de la Llei de Contractes del 
Sector Públic, al senyor Juan Bautista Molina Martínez, si bé la supervisió i 
aprovació tècnica del projecte a redactar corresponia a la CMAAUV. La 
documentació va ser remesa el 29 d'octubre de 2009 a la Conselleria als efectes 
pertinents. 

•	 Amb data 19 de febrer de 2010 la Conselleria de Medi Ambient requerix a 
l'Ajuntament per a esmenar part de la documentació tècnica, en concret la 
inclusió de la partida en què s'especifique el preu i mesurament dels 
contenidors a ubicar, del projecte d'obra. El 26 de febrer es contesta al 
requeriment anterior, aportant la documentació sol·licitada en suport digital. 

•	 Amb data 16 de març de 2010 els Servicis Tècnics de la Conselleria per via 
telemàtica requerixen nova esmena de deficiències. El dia 14 d'abril s'aporta la 
documentació requerida. 

•	 Amb data 31 de maig de 2010 l'Arquitecte Tècnic Municipal emet un informe en 
què s'advertix que la mercantil Geditec Enginyeria, S.L. Ha complit amb totes les 
clàusules establides en el Plec de Condicions Tècniques que ha regit la 
contractació del servici; terminis de presentació i contingut del treball. 
Prèviament, amb data 8 de març de 2010, l'Arquitecte Municipal havia informat 
favorablement l'execució del projecte. 
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•	 Se'ns va requerir verbalment per a acreditar la disponibilitat dels terrenys. Via 
telemàtica es va contestar en els termes següents: 

−	 Que la llei 81/1961, de 23 de desembre, va desafectar i va desvincular del 
caràcter de domini públic els terrenys del llit natural del riu Túria que van 
quedar alliberats a conseqüència de les obres del Pla Sud.´ 

−	 Que per Reial Decret 2763/1976, d'1 de desembre, es van cedir 
gratuïtament a l'Ajuntament de València 1.193.217 m2 de l'antic llit 
desafectat. 

−	 Que l'Ajuntament de Mislata, ja l'any 1976, va elevar escrit al Ministeri 
d'Obres Públiques sol·licitant la cessió gratuïta del llit (ple de 29 d'octubre 
de 1976) i es va reiterar pels plens de 25 de març de 1977 i 23 d'octubre de 
1978. 

−	 Que l'Ajuntament de Mislata va procedir a assetjar els terrenys anteriors, 
utilitzantlos de forma pacífica i ininterrompuda des de llavors. 

−	 Que els terrenys on es pretén ubicar l'Ecoparc forma part dels descrits 
anteriorment i estan en disposició de ser destinats a les obres previstes. 

•	 Pel director general per al Canvi Climàtic es va remetre comunicació a 
l'Ajuntament amb data 20 de maig de 2010 en què indicava que l'acreditació de 
la disponibilitat civil dels terrenys és “conditio sine quae non” per a l'inici de 
l'expedient de contractació administrativa. Que tal acreditació ha d'efectuarse 
bé per mitjà de certificació emesa pel secretari de l'Ajuntament que els terrenys 
són de titularitat municipal per trobarse inclosos en l'inventari de béns; bé per 
mitjà de la certificació del Registrador de la Propietat que la finca es troba 
inscrita a nom de l'Ajuntament. I que, finalment, fins que no s'haja complit este 
requisit no podria iniciarse l'expedient de contractació. En este punt va quedar 
paralitzada la seua tramitació. 

A la vista dels antecedents anteriors s'ha de convindre que de cap manera va existir voluntat 
d'incompliment per part de l'Ajuntament de Mislata 

L'omissió d'aportació de les certificacions requerides no esdevé de la voluntat de 
l'administració municipal de no ferho, sinó de la impossibilitat de realitzarho per causes 
que escapen del seu poder de decisió. 

No ens trobem davant d'un supòsit exculpatori de força major, sinó de causes 
sobrevingudes alienes a la voluntat municipal i que van impossibilitar la tramitació de 
l'expedient de contractació administrativa i, amb això, l'execució material de les obres”. 
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Atés que la Llei 9/2011, de 28 de desembre, de Mesures Fiscals, de Gestió Administrativa i 
Financera, i d'Organització de la Generalitat, en l'article 117.2, disposa el següent: 

“2. Excepcionalment, aquells projectes aprovats en el marc del Pla Especial de Suport 
a la Inversió Productiva de Municipis de la Comunitat Valenciana que, per causes 
sobrevingudes després de la seua aprovació, no puguen executarse, podrà ser substituït per 
un altre o altres projectes, l'import total del qual siga igual a aquell que no va poder 
executarse”. 

Amb este fi, els ajuntaments hauran de presentar, en un termini que finalitzarà el 31 de 
gener de 2012, informe raonat justificatiu sobre les causes sobrevingudes que impedixen 
l'execució del projecte. La conselleria competent en matèria d'hisenda resoldrà sobre la 
procedència de la substitució en un termini que finalitzarà el dia 29 de febrer de 2012. 
Autoritzada la substitució, els ajuntaments presentaran, per via electrònica, sol·licitud 
d'autorització del nou projecte o projectes en un termini que finalitzarà el 30 de març de 
2012”. 

Atés que, d'acord amb allò que s'ha assenyalat en l'article 89.5 de la Llei de Règim Jurídic de 
les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú, l'emissió d'informes o 
dictàmens servirà de motivació a la resolució quan s'incorporen al text de la mateixa. 

Vist l'informe de l'arquitecte tècnic municipal, de data 16 de gener de 2012. 

Vist l'informe del cap del Servici d'Urbanisme, de data 16 de gener de 2012. 

S'acorda: 

1. Sol·licitar el canvi del següent projecte d'inversió aprovat en el marc del Pla Especial de 
Suport a la Inversió Productiva en Municipis de la Comunitat Valenciana, a saber: 

 Magatzem d'arreplega selectiva de residus inorgànics. Import: 308.678,09 euros, IVA 
inclòs. Aprovat per Resolució de l'honorable Senyor vicepresident Segon del Consell i 
conseller d'Economia, Hisenda i Ocupació, de data 19 de juny de 2009 (Expte. 
E/02TEL/2009/M/3382). 

 Se sol·licita el canvi pel projecte següent: “Reurbanització i eliminació de barreres 
arquitectòniques: avinguda del Sud i Plaça Joan XXIII”. Import: 294.632,75 euros (IVA inclòs). 

2. Trasllat del present acord a la Conselleria competent en matèria d'Hisenda i unisca's a esta 
sol·licitud l'informe raonat i justificatiu que la fonamenta, emés en data 16 dels corrents pel 
cap del Servici d'Urbanisme d'este Ajuntament. 
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SECRETARIA
 

Quan són les vintidos hores i quaranta minuts, el Sr. alcalde disposa la realització d'un 
descans, reprenentse la sessió a les vintitres hores. 

6. APROVACIÓ DE LA REVISIÓ DE PREUS DEL CONTRACTE DE GESTIÓ DEL SERVICI DE 
RECOLLIDA I TRANSPORT DE RESIDUS SÒLIDS URBANS, CORRESPONENT ALS ANYS 
2008, 2009 I 2010 

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i Benestar 
Social, favorable a l'aprovació de la revisió de preus del contracte de gestió del servici 
d'arreplega i transport de residus sòlids urbans, corresponent als anys 2008, 2009 i 2010. 

Pren la paraula el portaveu del Grup MixtEUPV, Sr. García de la Mota, i diu, en primer lloc, 
que cal esmenar un error material del dictamen de la comissió i d'algun document: en la 
pàgina dos, en el tercer punt, es diu que es notifique este acord a Aigües de València, S.A. 
quan es parla de la Societat Agricultors de la Vega, error que es repetix, diu, des de fa temps, 
i no s'esmena. 

Prosseguix dient que, com ja va manifestar la primera vegada que este punt va ser a 
comissió, difícilment podia tindre opinió sobre el mateix quan no sabia exactament quina 
era la petició que feia l'empresa, perquè comptava amb tots els informes tècnics, però no 
amb la petició en concret. Afig que després de sol·licitar l'expedient ara té algunes coses 
clares, com que cal pagar el que es deu, perquè així ho exigix la llei, i hi ha un contracte en 
què s'establix que cal pagar el IPC, i uns informes que avalen les inversions que s'han 
realitzat. Destaca, així mateix, que es van a pagar uns dos mil euros més del que l'entitat 
sol·licita. 

Continua dient que li sorprén que la primera petició de la Societat d'Agricultors de la Vega 
date del 28 d'abril de 2009, la segona petició reclamant esta revisió data del 23 d'abril de 
2010, la tercera revisió que demanen data del 20 de maig de 2011, i la quarta, del 29 de 
setembre de 2011. Pregunta les raons per les quals s'ha tardat tant a fer una revisió de preus, 
quan és un dret que té l'empresa i, afig, curiosament el primer informe realitzat pels servicis 
tècnics d'este Ajuntament és de 7 de gener de 2011 quan, no obstant això, el primer 
document és de 2009, per la qual cosa pregunta on ha estat esta documentació i qui és el 
responsable que açò no s'haja resolt i per què. 

Anuncia que votarà a favor del punt perquè hi ha un contracte i un compromís, cal fer la 
revisió de preus i pagar, però, repetix, esta no és la forma de portar moltes qüestions en un 
Ajuntament i, afig, si es porten moltes així serà necessari fer un canvi profund en 
l'organització administrativa d'este Ajuntament. 
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Pren la paraula la portaveu del Grup Popular, Sra. Rodrigo Carreras, i diu que en este punt 
l'empresa Societat d'Agricultors de la Vega demana durant diverses ocasions la revisió dels 
preus, cosa que correspon a la legalitat i avalen els informes, tant de l'Enginyer Industrial, 
com d'Intervenció. Afig que açò es va portar a comissió en el mes de novembre i a pesar 
d'estar informat, per part del president de la comissió hi havia un dubte, per la qual cosa va 
quedar sobre la taula a fi de portarho posteriorment amb eixe aclariment. 

Prosseguix dient que en la comissió el Sr. López Bronchud ja va assenyalar l'error a què ha fet 
referència el portaveu d'EUPV, i no s'ha corregit. 

Respecte del que s'ha dit sobre que l'empresa porta quatre anys sol·licitant la revisió de 
preus, diu que ha d'esbrinarse per què no s'ha fet i, diu, considera que és una qüestió de 
caràcter tècnic. 

Finalitza dient que l'empresa té dret a esta revisió de preus i es compta amb tots els informes 
favorables, per la qual cosa per part del grup popular no plantejaran cap problema i votaran 
a favor. 

Pren la paraula la portaveu del Grup Socialista, la Sra. Martínez Mora i manifesta estar d'acord 
amb allò que s'ha expressat en les dos intervencions anteriors sobre que l'error en la 
documentació havia d'haver sigut esmenat. 

Afirma que s'està obligat legalment a fer esta revisió de preus, perquè forma part del plec de 
condicions de la contractació d'este servici, per la qual cosa cal pagar les revisions de IPC de 
2008, 2009 i 2010. 

Diu al portaveu d'EUPV que també ella es va sorprendre quan des del departament de 
contractació se li va traslladar la documentació i se li diu quin és la proposta i el que havia 
demanat l'empresa, i es va preguntar per què ara es reclamen eixos anys, i si és que no ho 
havia reclamat amb anterioritat, ja que no és obligat que les empreses sol·liciten la revisió de 
preus. Afig que, en este cas, la seua sorpresa és major perquè sí l'havien sol·licitat. 

Explica que en este cas, la revisió del IPC en els dos primer exercicis, concretament abril de 
2008 a desembre de 2008 i la de gener de 2009 a desembre de 2009, l'Ajuntament no 
haguera hagut de pagar per eixa pujada del IPC, sinó al contrari, en estos dos exercicis, si 
s'haguera revisat, seria l'empresa la que hauria d'haver abonat eixa diferència. Mentres que, 
afig, la revisió de gener a desembre de 2010, suposa 40.804 € que, si es deduïxen les 
revisions anteriors, dóna un saldo a pagar de 26.481€, pagament que cal realitzar perquè 
l'obliga la llei i està estipulat en el plec de condicions però, diu, no és una decisió tècnica que 
un punt vinga a ple o no vinga, sinó política, i el que firma l'orde del dia d'un ple és l'alcalde. 
Repetix que ella no entén perquè no es va portar a ple, i els tècnics no li han sabut donar cap 
explicació. Afig que si el grup popular pot donarla, ho agrairia. 
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En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota diu que té una explicació, i és que 
falta un document en què el tècnic de contractació podria haver dit, atés que s'ha presentat 
la sol·licitud de revisió de preus, i atés que la liquidació és a favor de l'Ajuntament i, 
possiblement, l'any 2010 hi haja una liquidació positiva, es pot esperar per a fer la 
compensació i la corresponent liquidació, però, diu, eixe document no està en l'expedient. 

Considera que esta pot ser una explicació perquè no troba una altra raonable i, afig, caldria 
evitar que les empreses estiguen enviant documents durant quatre anys reclamant una 
quantitat que els correspon. 

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras i diu que ha de ser així per lògica, ja que el document 
no està inclòs en l'expedient, i hauria d'existir encara que hi haja un IPC negatiu i l'empresa 
automàticament presente la revisió i siga a la baixa, i l'any següent, no siga a la baixa i es 
pretenga compensar. Afig que els expedients han d'estar omplits de forma àmplia i clara ja 
que no hi ha per què fer suposicions. 

La Sra. Martínez Mora repetix que l'Ajuntament ha de pagar a l'empresa Agricultors de la 
Vega perquè està obligat pel plec de condicions, i per això l'equip de govern, des que se'ls va 
traslladar la sol·licitud de l'empresa, la va portar a comissió i posteriorment a ple. 

Finalitza repetint que són els polítics els que firmen la convocatòria de les comissions, i 
potser no es coneixia en l'anterior legislatura que existia un document pel qual s'havia 
sol·licitat eixa revisió de preus. 

Conclòs el debat, el Ple de l’Ajuntament per unanimitat dels seus membres assistents, va 
adoptar l'acord següent: 

Vist l'escrit presentat en data 29 de setembre del corrent, Registre d'Entrada 11.726 pel Sr. 
José Antonio Calvo Orts, en representació de la mercantil Societat Anònima Agricultors de la 
Vega de València, pel que sol·licita la revisió de preus del contracte de gestió del servici 
jurídic públic d'arreplega i transport de residus sòlids urbans en el municipi de Mislata, 
corresponent als anys 2008, 2009 i 2010. 

Atés que este escrit ve a completar i esmenar els anteriorment presentats en dates 20 de 
maig del corrent (R.E, 6.662), 23 d'abril de 2010 (R.E, 6.122), 28 d'abril de 2009 (R.E. 5.998), i 
sol·licita l'aprovació de la revisió de preus del contracte de referència corresponent als anys 
2008, 2009 i 2010. 

Atés que el contracte de referència va ser adjudicat a la mercantil Societat Anònima 
Agricultors de la Vega de València, en virtut de l'acord plenari adoptat en sessió de data 29 
de març de 2007, per import de 984.164,66 euros anuals, IVA inclòs. 
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Atés que el termini d'execució del contracte es va fixar en huit anys prorrogables per huit 
anys més, per mutu acord d'ambdós parts; i que, a l'efecte d'allò que s'ha assenyalat en 
l'article 10 del plec de condicions administratives, la data d'inici del termini d'execució del 
contracte es va fixar el 17 d'abril de 2007. 

Vist que la revisió de preus del contracte subscrit per a la prestació de la gestió del servici 
d'arreplega i eliminació de residus sòlids ve expressament regulada en els articles 22 a 24 del 
plec de clàusules administratives particulars que regixen este contracte, en la virtut del qual 
la procedència de tal revisió depén del compliment dels pressupostos següents: 

−	 Els preus d'adjudicació del contracte estaran vigents sense revisió fins que 
transcórrega un any des de l'inici de la prestació del servici i les inversions a què el 
contracte obliga al concessionari s'hagen executat en el 20% de l'import. 

−	 La primera revisió de preus s'aplicarà des del mes que procedisca fins a desembre 
d'eixe any. 

−	 Les següents revisions es realitzaran anualment, coincidint amb l'any natural 
corresponent, d'acord amb la fórmula següent: 

Kt= 0,87* (IPC 2/IPC 1)+ 0,13* (IPC C2/IPC C1) 

On: 

Kt: Coeficient mitjà ponderat de revisió de preus que opera. 

IPC 1: Índex de Preus al consum al mes de l'any de l'última revisió de preus, o si no 
n'hi ha, del de la licitació. 

IPC 2: Índex de Preus al consum al mes de l'any objecte de revisió. 

IPC C1: Índex de preus al consum del combustible utilitzat al mes de l'any de l'última 
revisió de preus o, si no n'hi ha, del de la licitació. 

IPC C2: Índex de Preus al consum del combustible utilitzat al mes de l'any objecte de 
revisió. 

−	 L'import de l'adjudicació del contracte que resulte de la baixa del preu o tipus establit 
en la clàusula quarta, article 13, del plec de condicions administratives particulars 
constituirà la base sobre la qual s'aplicarà la fórmula per a la revisió de preus. 

Vist l'informe emés en data 16 dels corrents per l'enginyer tècnic municipal, amb el vistiplau 
de la primera tinent d'alcalde i regidor ponent d'Urbanisme, en què ve a verificarse la 

AJUNTAMENT DE MISLATA 
Pl. De la Constitució, 8 
46920 MISLATA (VALÈNCIA) 

WWW.mislata.es 

39 



   
       

   

                           
                       
                         

                             

                               
 

                             
                             

                               
                         

                         

       

                       
                               

                           
       

         
       

   

 

         
   

           
   

           
   

SECRETARIA
 

concurrència de tals pressupostos i es conclou que la revisió de preus del contracte de 
referència corresponent als anys 2008, 2009 i 2010, ha d'aprovarse, respectivament en les 
quantitats de 725.723,02 euros, 982.241,91 euros i 1.024.969,43 euros, en tots els casos IVA 
exclòs; i, per tant, amb un saldo de 26.481,55 euros, IVA exclòs, a favor de l'entitat 
adjudicatària. 

Vist l'informe de la Direcció del Servici de Contractació i Patrimoni i de Secretaria, de data 17 
dels corrents. 

Vist que d'acord amb el que establix la Disposició Addicional Segona de la Llei de Contractes 
del Sector Públic, en concordança amb l'article 47.2 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
Reguladora de les Bases de Règim Local, l'aprovació de la revisió de preus en els termes que 
planteja correspon al Ple de l'Ajuntament, en tant que òrgan de contractació i és 
indispensable per a l'adopció d'acord, el vot favorable de la majoria absoluta dels membres 
corporatius. 

En la seua conseqüència, s'acorda: 

Primer: 

Aprovar la revisió de preus del contracte subscrit amb l'entitat mercantil Societat Anònima 
Agricultors de la Vega de València per a la gestió del servici públic d'arreplega i transport de 
residus sòlids urbans en el terme municipal de Mislata, corresponent als anys 2008, 2009 i 
2010, en els termes següents: 

Any Període objecte de revisió Import del contracte 
resultant de la revisió de 
preus (IVA exclòs) 

Coeficient “Kit” 
aplicat 

2008 Del 17 d'abril al 31 
desembre de 2008 

de 725.723,02 0,9832 

2009 De l'1 de gener al 31 
desembre de 2009 

de 982.241,91 1,0151 

2010 De l'1 de gener al 31 
desembre de 2009 

de 1.024.969,43 1,0435 

Segon: 
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Conseqüentment amb l'anterior, abone's a la mercantil Societat Anònima d'Agricultors de la 
Vega de València la quantitat de 28.600,07 euros, IVA inclòs al tipus del 8 per cent, com a 
saldo resultant a favor seu de l'aprovació d’estes revisions de preus a data 31 de desembre 
de 2010. 

Tercer: 

Notifique's este acord al representant de la mercantil Societat Anònima d'Agricultors de la 
Vega de València, fentli saber que contra el mateix, que posa fi a la via administrativa, podrà 
interposarse potestativament recurs de reposició davant del Ple de l’Ajuntament, en el 
termini d'un mes a comptar de l'endemà a la seua notificació. 

La desestimació presumpta del recurs de reposició de produirà pel transcurs d'un mes des 
de la seua interposició, i contra ella podrà interposarse, en el terminis de sis mesos comptats 
des de l'endemà fins a aquell en què es produïsca l'acte presumpte, recurs contenciós
administratiu davant del Jutjat del Contenciós Administratiu de València. El recurs 
contenciósadministratiu podrà també interposarse directament davant del jutjat citat, 
sense necessitat de previ recurs de reposició i sempre que no s'haja interposat este en el 
termini de dos mesos comptats des de l'endemà fins a la notificació d'este acord. 

Quart: 

Trasllade del present acord a l'Enginyer Industrial Municipal, a la Intervenció de Fons i a la 
Direcció del Servici de Contractació i Patrimoni, perquè en prengueu coneixement i als 
efectes oportuns. 

7. MOCIÓ D'EUPV SOBRE CREACIÓ DEL CONSELL ECONÒMIC I SOCIAL DE MISLATA 

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i Benestar 
Social, favorable a l'aprovació de la moció d'EUPV sobre creació del Consell Econòmic i Social 
de Mislata. 

Pren la paraula el portaveu del Grup MixtEUPV, el Sr. García de la Mota, i dóna lectura a la 
moció. 

Afig que espera que la moció arreplega les aportacions plantejades pel grup socialista i el 
grup popular, i que considera que en la situació actual és necessari tindre un òrgan 
representatiu de tots els agents socials per a elaborar un mapa de la situació econòmica 
social de Mislata, així com que serà una ferramenta important per a l'equip de govern, a qui 
donarà confiança i garantia que les decisions que adopte estan avalades pels agents socials. 
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Finalment diu que en la línia exposada estan d'acord els tres grups polítics i, per això, serà 
una moció que isca avant i suposarà una de les ferramentes més importants d'esta 
legislatura. 

A continuació, la portaveu del Grup Popular, Sra. Rodrigo Carreras, diu que és una proposta 
que es veu amb molt bons ulls per part del grup popular, per l'especial sensibilitat de la 
proposta cap al col·lectiu a què es dirigix, ja que el consens dels tres grups en un punt com 
este faria que es milloraren molts dels acords que en matèria econòmica es puguen portar 
avant. 

Prosseguix dient que voldria proposar una addenda en el sentit d'incloure al col·lectiu de 
persones amb discapacitat, tant física com psíquica, atés que a Mislata hi ha dos grups 
representatius, independentment que puguen sorgir altres, com són ACOMIS i CODIFIVA. 
Esta inclusió, diu, podria afegirse en l'epígraf que arreplega tots els col·lectius que han sigut 
anomenats (últim paràgraf abans de l'adopció d'acords). 

D'altra banda, diu, en el segon punt de la presa d'acords, s'hauria d'afegir que es posaran a 
disposició del Consell Econòmic i Social de Mislata els mitjans “materials i immaterials” 
adequats per a l'òptima realització de les seues funcions. Afig que amb estes dos paraules 
s'arreplegaria tant la part material com immaterial i suposa una addenda a l'adopció 
d'acords d'esta moció. 

Finalitza dient que amb estes dos modificacions el grup popular votaria a favor de la moció. 

Pren la paraula la portaveu del Grup Socialista, la Sra. Martínez Mora i diu que el grup 
socialista no té res en contra d'esta moció, ja que considera que és positiu donar major 
informació i participació als ciutadans, la qual cosa constituïx una de les característiques de 
la seua gestió. 

Prosseguix dient que amb la creació d'este Consell es donarà major informació als col·lectius 
que en formen part i als que es puguen incloure posteriorment. 

Afirma que el seu grup no té cap problema a afegir “mitjans materials i immaterials”, tal com 
ha comentat en la Junta de Portaveus, 

Finalitza dient que amb este acord s'aconseguix una major transparència i, per tant, el grup 
socialista votarà a favor de la moció. 

En el segon torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota, diu estar d'acord amb les propostes 
mencionades anteriorment, tant per la situació especial en què es troben els col·lectius 
citats, dins del sistema econòmic i social local; quant a la matisació de mitjans “materials i 
immaterials”, diu que enriquix el text. Afig que quan s'elabore el Reglament de 
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Funcionament del Consell Econòmic i Social s'haurà de fixar, si fóra necessari, un pressupost 
per al seu funcionament. 

Finalitza dient que per a EUPV esta moció respon a un compromís assumit en la campanya 
electoral, i agraïx el suport dels grups socialista i popular, al considerar que este Consell és 
necessari i ajudarà a la gestió de l'Alcaldia en la ciutat de Mislata. 

Conclòs el debat, se sotmet a votació les esmenes presentades pel grup popular, així com la 
del grup socialista en el sentit d'assignar al Consell la funció de “participar en l'elaboració del 
Pla d'Ocupació” en compte de “elaborar el Pla d'Ocupació”, que són aprovades per 
unanimitat dels membres assistents. 

A continuació, se sotmet a votació el fons de l'assumpte i el Ple de l’Ajuntament, per 
unanimitat dels seus membres assistents, va adoptar l'acord següent: 

Aprovar la moció presentada per EUPV sobre creació del Consell Econòmic i social de 
Mislata, que es transcriu a continuació: 

“La desocupació i la precarietat del treball és, sens dubte, un dels problemes que més 
preocupa a la ciutadania. Resultat d'una política econòmica contumaç, errònia, insolidària i 
profundament injusta que fa recaure, sobretot, els efectes de la crisi als sectors socials més 
vulnerables i desfavorits (parats, pensionistes, jóvens, dones…). 

La taxa de desocupació real a Mislata (5.184 persones parades al setembre de 2011) adopta 
caràcters dramàtics per als col·lectius de jóvens, dones, els que busquen la primera ocupació, 
persones desocupades de llarga duració i emigrants. Per això, la corporació Municipal ha de 
reforçar el seu paper d'agent dinamitzador de l'activitat econòmica a Mislata, i és la seua 
responsabilitat desenrotllar iniciatives de promoció econòmica, ecològicament 
respectuoses, que pal·lien les seqüeles deshumanitzadores de la desocupació. 

La greu crisi econòmica, financera i política en què ens trobem fa que cada vegada resulte 
més necessari regenerar democràticament la malparada imatge social de les institucions 
públiques, per què és necessari una major transparència interna i democràcia participativa 
en la seua gestió. 

En una societat cada vegada més complexa es fa imprescindible el diàleg, la busca de punts 
de trobada, la tolerància davant de les discrepàncies, com a instruments bàsics per al mateix 
desenrotllament social, per a construir una societat més justa, més participativa i oberta. EL 
CONSELL ECONÒMIC I SOCIAL DE MISLATA ha de ser, precisament, este lloc d'enteniment 
entre els agents socials i econòmics. 
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El Consell Econòmic i Social de Mislata es configura com un òrgan consultiu de l'Ajuntament, 
de manera que la seua veu es faça sentir en la presa de decisions que afecten els diferents 
sectors que conformen la societat de Mislata. 

Este Consell haurà d'exercir la labor de diàleg que conduïx a la trobada i el consens de punts 
i interessos legítimament diferents, intentant aconseguir un major grau d'enteniment i 
acostament. El Consell defendrà el diàleg com una tasca de tots, i el millor instrument per a 
acostar les diferències, per a fer de la tolerància i el respecte la seua millor ferramenta. 

Les seues funcions seran les següents: 

•	 Emetre dictàmens preceptius sobre les noves accions, els nous projectes 
d'Ordenances municipals i les modificacions de les ja existents que regulen les 
polítiques socioeconòmiques i laborals i que tenen una especial transcendència en 
este àmbit. 

•	 Emetre dictàmens, també amb caràcter preceptiu, sobre les regulacions o 
disposicions administratives que afecten l'organització, competències o 
funcionament del Consell i sobre qualsevol altre assumpte que, per precepte 
expresse de la normativa vigent, haja de consultar al Consell. 

•	 Emetre dictamen sobre els assumptes que, amb caràcter facultatiu, se sotmeten a 
consulta del Consell pel govern municipal o els seus membres. 

•	 Participar en l'elaboració – I dictaminar posteriorment del Pla d'Ocupació Local en 
col·laboració amb els tècnics proposats per l'Ajuntament. 

•	 Elaborar, a sol·licitud de la corporació Municipal, o per iniciativa pròpia, estudis i 
informes que es relacionen, en el marc dels interessos econòmics i socials que són 
propis dels interlocutors socials, amb les matèries següents: Economia i Fiscalitat, 
Relacions Laborals, Ocupació i Seguretat Social, Assumptes Socials, Educació i 
Cultura, Sanitat i Consum, Medi Ambient, Transport i Comunicacions, Indústria i 
Energia, Vivenda i Cooperació al Desenrotllament, a fi d'entendre òptimament el 
desenrotllament i la situació socioeconòmica de Mislata. 

•	 Regular el seu propi règim d'organització i funcionament intern. 

•	 Elaborar i elevar anualment a l'Ajuntament una Memòria en què s'exposen les seues 
consideracions sobre la situació socioeconòmica i laboral de Mislata, en la que 
queden reflectits les dades dels col·lectius socials més desfavorits econòmicament 
com la dona, la joventut, els emigrants i les persones parades de llarga duració. 
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Este Consell Econòmic i social de Mislata haurà d'estar compost intentant que hi haja una 
representació mínima del 40% de dones, per representants de l'Ajuntament, dels Grups 
Polítics amb representació municipal, de l'Agència de Desenrotllament Local (ADL), d'ACEM, 
dels sindicats amb representació en l'Ajuntament, de les associacions ACOMIS I CODIFIVA, 
de les empreses públiques (en l'actualitat, NEMASA), d'empreses cooperatives de Mislata, de 
les associacions de dones, del Consell Local de la Joventut, i dels tècnics municipals que 
l'Ajuntament considere posar a la seua disposició. 

Per tot això, s'acorda: 

Primer: El Ple de l'Ajuntament acorda la creació, en un terme màxim de tres mesos, 
del Consell Econòmic i social de Mislata. 

Segon: El Ple de l'ajuntament de Mislata acorda posar a disposició del Consell 
Econòmic i Social de Mislata els mitjans materials i immaterials suficients per a l'òptima 
realització de les seues funcions. 

Tercer: El Ple de l'ajuntament de Mislata acorda transmetre el contingut d'esta moció 
als mitjans de comunicació institucional (periòdic, ràdio i TV Canal 25, webs municipals), així 
com ferla arribar als mitjans de comunicació del nostre àmbit nacional, com els diaris 
LevanteEMV, Las Pprovincias, El Punt…Així com els diaris de tirada estatal com El País, El 
Mundo, Público… perquè es facen eco. 

Part dedicada al control dels altres òrgans de govern: 

8. CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE L'ALCALDIAPRESIDÈNCIA I ACORDS DE LA 
JUNTA DE GOVERN ADOPTATS DES DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 29 DE DESEMBRE DE 
2011 

En compliment d'allò que disposa l'art. 42 del vigent Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, es dóna compte de les resolucions 
adoptades per l'AlcaldiaPresidència, així com compliment d'allò que s'ha previngut en l'art. 
42 del vigent Reglament d'Organització dels acords adoptats per la Comissió de Govern des 
de la sessió ordinària celebrada el dia 29 de desembre de 2011. 

9. PRECS I PREGUNTES 

−	 El Sr. García de la Mota diu que els vestidors de les pistes esportives de La Canaleta 
estan fets un desastre, literalment destrossades portes i finestres, per la qual cosa 
encara que este grup és coneixedor de la situació econòmica de l'Ajuntament, li 
pareix que és una falta de respecte a la població i als usuaris, que no es faça bon ús 
d'un servici públic. Per això, pregunta: Quan es repararan estos vestidors i quines 
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mesures s’adoptaran perquè esta situació no es repetisca i no supose a la corporació 
uns gastos que necessita per a altres qüestions. 

El Sr. alcalde respon que l'equip de govern és coneixedor dels problemes existents en 
els vestidors. El regidor responsable ha anat a visitarlos i saben com estan les 
instal·lacions. És una qüestió de civisme i no sap en este moment com solucionaran el 
problema, ja que no és només una qüestió de normes d'utilització de les instal·lacions 
públiques sinó que va més enllà. 

Respecte de quan es realitzaran les obres necessàries per a condicionar els vestidors, 
diu que estan en això i es preveu ferho en el moment que es puga, perquè es tracta 
d'una prioritat que tant les qüestions relatives al camp de futbol de la Canaleta com a 
altres instal·lacions municipals se solucionen com més prompte millor i en la mesura 
de les possibilitats d'este Ajuntament. 

−	 La Sra. Rodrigo Carreras diu que es va publicitar en premsa per part de l'equip de 
govern que s'havia arribat a un acord amb l'associació de comerciants ACEM pel 
tema dels aparcaments i que este acord s'havia firmat, però segons pareix no hi ha tal 
firma per part del regidor responsable, que va dir que només havia sigut una 
conversació en què s'havia arribat a punts comuns, però ni protocol d'intencions 
firmat, ni proposta d'acord. 

Afig que l'Associació de Comerciants, en campanya electoral, va organitzar uns 
desdejunis de treball a què es va invitar a tots els grups polítics, ja que són 
comerciants i no tenen més interés que el de poder eixir avant. 

Prosseguix dient que a este acte van assistir, per part del grup popular, el llavors 
alcalde, el Sr. Corredera Sanchis i ella, com a regidora de comerç, i li consta que per 
part de l'Associació es va plantejar com s'anava a gestionar el tema dels aparcaments 
en el cas que el Partit Socialista guanyara les eleccions. La resposta per part del llavors 
candidat, el Sr. Fernández Bielsa, va ser que els aparcaments per als comerciants 
tindrien, almenys, una o dos hores gratuïtes. Eixa va ser la promesa electoral del que 
hui és alcalde de Mislata. 

Afirma que sap pels comerciants que en l'actualitat se'ls ha dit que no, i el seu prec és 
si aquella promesa que al seu dia el Sr. Fernández Bielsa va fer als comerciants d'esta 
població, es pot portar a efecte, ja que les promeses electorals no sols són promeses, 
sinó que han de ser fets, i el desconeixement no evita que s'hagen de complir. Com 
que esta afecta un col·lectiu important, com és el sector servicis d'esta població, el 
prec va dirigit que complisca la seua promesa electoral. 
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Atés que no hi ha més assumptes a tractar, quan són les vintitres hores i quaranta minuts, 
per l'Alcaldia s'alça la sessió, de tot això s'estén la present acta que firma l'alcaldepresident, 
amb mi el secretari que done fe. 

L'ALCALDE, EL SECRETARI 
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